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n Sayın Kayador öncelikle meşin yuvarlakla tanışma hika-
yenizi anlatalım okurlarımıza, futbol aşkınız nasıl başladı?
n 1968 yılında Kozyatağı Ortaokulu’ndan mezun olduktan
sonra Fenerbahçe Lisesi’ne geldim. Fenerbahçe Lisesi’nde
okurken orada çok iyi bir takım yaptılar. Lise takımı olarak Li-
selerarası şampiyonluklar yaşadık. Sonra Fenerbahçe genç ta-
kımı ile bir maç yaptık. Türkiye şampiyonu olan Fenerbahçe
genç takımını 1-0 yendik. Sonra tekrar bir maç yaptık bu se-
ferde 2-1 yendik, çok şaşırdılar bunlar kim diye. O dönem İlhan
Uralgil genç takımın hocasıydı. 

Bu sefer “Biz bu takımın iyilerini alalım” dediler benimle be-
raber o zaman 2 oyuncu daha vardı takıma aldılar, diğer iki ar-
kadaşım kalıcı olamadılar ayrıldılar. 18 yaşında genç takımdan
ümit takıma geçtim sonra amatör takım kuruldu beni A takıma
seçtiler Didi hocanın zamanında 1973’de lisanslı oldum. Ben
o kadar çok maç oynadım ki, şimdi bana soruyorlar “Anın var
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Onur Kayador:
Fenerbahçe Benim Tutkum
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RÖPORTAJ: ATİLA BARTIN
Bu ay ki konuğumuz Onur Kayador,

1955 İstanbul doğumlu olup  1973-74
sezonunda Fenerbahçe altyapısında oy-

narken, A Takımı ile 18 yaşındayken
Ziya Şengül  ile Yılmaz Şen’in yedeği
olarak çıktığı maçta ilk lig şampiyon-

luğunu yaşadı. Kayador’la  geçmişten
günümüze bir sopbet gerçekleştirdik. 

Süper FenerS

Metin Oktay ile Turgay Şeren bana dediler ki;
Sakın Fenerbahçe’yi bırakma taş yerinde ağırdır
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mı?” diye. Ben oynadığım maçları bile unutmuşum öyle ki Ga-
latasaray’a 5 atmışız ben oynamışım hatırlamıyorum maçlar
benim için artık rutin olmuştu. 

1973-74 sezonunda şampiyon olan takımda Ziya Şengül
ile Yılmaz Şen’in yedeği olarak kadroda vardım. 
n Kısa bir dönem Adana Demirspor’da kiralık olarak oy-
nadınız? Fenerbahçe’ye karşı da oynadınız mı?
n Benim futbol oynadığım dönemlerde hiçbir anım olduğunu
düşünmedim sadece Fenerbahçe’de oynarken kısa bir dönem
Adana Demirspor’a kiralık olarak
gittim. Fenerbahçe ile oy-
nadığımız bir maçta
antrenörüm beni bu
maçta oynat-
madı. Sebebi
tabii malum
benim Fener-
bahçeli olu-
şum. İlk yarı
Fenerbahçe
Adana De-
m i r s p o r ’ u
hallaç pa-
muğu gibi
dağıttı. İkinci
yarı hoca Yük-
sel Doğanay
bana dönüp “Kurtar
beni” dedi. Bende kız-
gınım beni niye oynatmı-
yorsun diye. Ben her maçta
banko oynuyordum ama Fenerbahçe maçında oturuyorum. 

İkinci yarı benim asistlerim ile maç 2-1 sonra penaltı yaptım
istemeyerek. Alparslan penaltıyı tribünlere attı sonra maç 2-2
ye geldi. sonradan attığımız bir golle Fenerbahçe maçı 3-2
kaybetti. Maç sonu taraftarlar futbolcular seviniyor bir tek
sevinmeyen benim ne yapacağımı şaşırdım. Ondan sonra
beni oynatmama yapmadı. Sonraki hafta Fenerbahçe Trab-
zon’da kaybetti ve o sezon şampiyonluğu kaçırdı. Ben o andan

itibaren Fenerbahçe
dışında bir takımda
oynayamam dedim
ve Fenerbahçe’ye
döndüm. Benim için
gelmiş geçmiş en iyi
santraf diyorlar.
Benim adımı çocuk-
lara koyuyorlar, ço-
cuklarıma ben adımı
koyamadım gazete-
ler yazıyor Fener-
bahçe’nin onuru.
Firma ve uçak firma-
ları o sene benim
adımı kullandılar.
Bana çok cazip
transfer teklifleri geldi
kabul etmedim.
Metin Oktay ile Tur-
gay Şeren 1985 yı-
lında bana sakın
Fenerbahçe’yi bıra-
kıp gitme. “Taş ye-
rinde ağırdır

bırakma” dediler. 
n Sizin dönemde gruplar vardı sizin de burada çalışmala-
rız oldu anlatırmısınız?
n Bizim kurduğumuz grup Fenerbahçeliler Birleşik Grubu ile
28 kişi ile ve Muhittin Bulgurlu ile beraberdik. Amaç, Fener-
bahçe’nin yönetim kurulu organizasyonu seçimleri kazanıp yö-
netim kurulları kurmak Fenerbahçe’yi yönetip şampiyon
yapmak. Aziz Yıldırımın seçim döneminde bizler sahada çok
çalıştık.

n Siz futbol dışında farklı işlerde yaptınız.
n 1987 yılında 25 sene tekstil işi yaptım yanımda 98 kişi çalı-
şırdı. Futbolu bıraktıktan sonra akademi diplomam olmasına
rağmen teknik direktörlük yapmadım. Bunun da sebebi gene
Fenerbahçe oldu. Ben Fenerbahçe’ye karşı ne futbol ne de
başka takımda hocalık yapamayacağımı bildiğimden bu işlere
soyundum.

Bütün BaşKanlar Bilir Bizi şampiyOnluK
dışında iKinciliK, üçüncülüK açmaz

n Ali Koç yönetimi 4. yılını geride bırıkayor bu dönemi
nasıl görüyorsunuz, değerlendirirmisiniz?
n Ali Koç birçok teknik direktör ve oyuncu transfer ederek bu
günlere geldi. Bu kadar para harcayıp hala şampiyon olamı-
yorsan oturup düşüneceksin. Bu taraftar bu sezon sonu şam-
piyonluk gelmezse Ali Koç’a ne der bilmiyorum çünkü 8 sene
bitmiş taraftara bu kadar acı çektirmeyi kendiside istemez sa-

Süper FenerS

Fenerbahçe’de stoper olarak görev yapan Kayador, Futbolcu
olarak Spor Akademisi ve Üniversite mezunu olan ilklerdendir.
Sarı-lacivertli forma ile 60 maç ’ta 17 gol attı. 1973-1974,
1974-1975, 1977-1978, 1982-1983 ve 1984-1985 sezon-
larında Türkiye Ligi şampiyonluğu sevincini yaşadı. Ağustos
1987'de Fenerbahçe ile Rizespor arasında İstanbul'da oy-
nanan jübile maçında Engin Verel ile birlikte futbola veda etti.
6 kez A milli oldu 1 gol attı.                                                                                                                                                                           
1978-1979 ve 1982-1983 sezonlarında Türkiye Kupası, 1975,
1984 ve 1985 yıllarında Cumhurbaşkanlığı Kupası; 1982,
1983, 1984 ve 1985 yıllarında Donanma Kupası; 1975, 1976,
1978, 1979, 1980, 1982, 1985 ve 1986 yıllarında Türkiye Spor
Yazarları Derneği Kupası ile 1976 ve 1982 yıllarında Çalenç
Kupası şampiyonluklarını kazanan kadrolarda yer aldı.
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nırım. Bu sezon şampiyonluk gelmezse sabır edeceklerini zan-
netmiyorum. Bütün başkanlar bilir bizi şampiyonluk dışındai-
kincilik, üçüncülük  açmaz bu bizim için tamamen
başarısızlıktır. 

Böyle giderse her maçın 
Kahramanı altay OlacaK.

n Peki yeni hocayı nasıl buluyorsunuz.
Jesus nasıl bir hoca Fenerbahçe’ye fay-
dalı olabilirmi?
n Öncelikle çok kariyerli bir hoca.  Fener-
bahçe’nin oyun stiline yakın,  Brezilya
vari hücuma dönük oynatır bu seyirci-
nin hoşuna gider. Fakat çok büyük
handikap var çok gol yiyiyor, çok gol at-
masına rağmen bir tane golcü gerekiyor.
Böyle giderse her maçın kahramanı Altay
olacak. Altay kurtaramadığı zaman da Fe-
nerbahçe her maçı kaybeder Fenerbah-
çe’nin gol atacağın kesin değilse gol yediğin
zaman çıkartmak kolay iş değil. İnşallah Fener-
bahçe bu sezon şampiyon olur..

önümüzdeKi 15 yılın 
en BüyüK marKası OlacaKtır

n Arda Güler için sizin düşünceniz nedir?
n Arda Dünya yıldızı adayıdır, önümüzdeki 15 yılın en büyük

markası olacaktır. Messi gibi Ronaldo gibi Maradona gibi. İna-
nılmaz bir oyuncu sadece onu bekliyorum seyretmek için. Arda
ne zaman oyuna girecek onu takip ediyorum. Oyun içindeki

zekası, düşündüğünü yapabilmesi, çok yetenekli, kimsede
olmayan becerileri var. Çalım atması 2-3 kişiyi

ekarte etmesi güler yüzlü şımaracak bir çocuk
değil. Transfer olarak ta 50-100 milyon Euro-

ları görecektir diye düşünüyorum. Allah na-
zarlardan saklasın.

n En çok beğendiğiniz yerli ve ya-
bancı oyuncular kimler?
n Cemil Turhan, Alparslan, Selçuk
Yula, Rıdvan Dilmen, Andiç,  İvanç-
eviç, Cem Pamiroğlu, Müjdat Yetkiner,
Özcan Kızıltan, Hüseyin Çakıroğlu,
Engin Verel. 
n Gazetecilik geçmişiniz de var

n Sabah ve Günaydın gazetelerinde
başyazar olarak bulundum. Daha sonra

Takvim gazetesinde noktaladım.
n Milli takım için ne dersiniz?

n Milli takım çok iyi başarılı küçük takımlara
karşı oynuyor. Bu takımlara da kaybettiği maçlarda

oldu.
n Kaptan zaman ayırdığın için ve bu sohbet için
çok teşekkürler.
n Ben teşekkür ederim. Sizlere iyi çalışmalar.
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Ayaktakiler: Yaşar Duran, Cem Pamiroğlu, Erdoğan Arıca, Onur Kayador, Muhammed İbrahimbegoviç, Alpaslan Eratlı 
Oturanlar: Özcan Kızıltan, Arif Kocabıyık, Mehmet Hacıoğlu, Mustafa Arabacıbaşı, Zafer Dinçer

Fenerbahçe’nin 1982-1983 sezonunda lig, türkiye Kupası ve donanma Kupası’nı kazanan kadrosu. 
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Müşteri odaklı hizmet ve 
değişen teknolojiye 

öncülük edebilmek için 
ihtiyaçları yakından takip ediyor, 

ürün gamımıza 
yeni ürünler ekliyoruz.

Sektörde Pazarın 
Lİderİyİz

    

ikizas.com
+90 212 485 0 397

        

İKİZ İLAN.qxp_Layout 1  13.06.2022  02:45  Page 1



Y edisinden yetmişine, taraflı
tarafsız izleyicilerin,  spor
otoritelerinin, futbol oynamış

efsanelerin, Arda’yı oynatması
için Jesus’a dua ettiklerini duyar
gibi oluyorum. 

Şu günlerde ülkemiz de bu
kadar kısa zamanda bir oyuncu-
nun herkesin sevgilisi olması bir
mucize. Arda henüz 18 yaşına
yeni girdi. Ama ben onda 12 yaş
saflığında gülümseme, 25 yaş
tecrübesi görüyorum. Arda futbolu, beyni, aklı ile oynu-
yor. Oyuna dahil olduğu andan sonuna kadar kimse maç
içinde gözler Arda’yı izliyor. Arda’nın oyun içinde
ne zaman ne yapacağı merak konusu oluyor.
Arda’nın futbolu göze çok hitap ediyor. Tüm
otoritelere göre Arda Türkiye’nin Messisi,
Ronaldosu olarak değerlendiriliyor. Ben de
buna katılırken, önümüzdeki 10 yılda fut-
bol arenasına damgasını vuracak diyorum.
Onu Dünya tanıyacak ve değeri çok, çok
yüksek olacak.. Bu açıdan ülkemizde Arda
bir ilk olacaktır. Ailesi ve yanında bulunan
ekip, onunla tamamen bilimsel, teknik ve fizik-
sel olarak yetişmesinde rol oynuyorlar.  Tüm ya-
şamı bir düzen içinde geçiyor. 

Arda, inşallah 90 dakika sahada kalaca-
ğın günleri sabırla bekliyoruz.. Yolun

hep açık olsun. 
vvv

Fenerbahçe’nin bu
sezon en büyük
şansı, Jesus
gibi olgun,
işini iyi bilen,
baba edası
ile oyuncu-

ların kalbine
d a m a r d a n

giren bir teknik
direktörün gelmiş

olmasıdır... Bu özellik-
ler Fenerbahçe’nin şampi-

yon olması için yeterlimidir, asla…
Geçtiğimiz hafta Eskişehir’de

Konya ile oynadığımız maçı, hatırla-
mak bile istemiyorum. Bu hafta saha-
mızda oynanan Kayserispor maçını
izlediğimde, yine mücadele eden istekli
arzulu oyuncular gördüm. Bunlardan en

iyisi Ferdi ile Jasua King diyebili-
rim. Fenerbahçe’nin bu kadar
baskılı oynamasına rağmen ka-
lesinde net 2 gole izin vermeyen
de Altay oldu. Fenerbahçe de
futbol oynayan adını her yere
yazdırtan Onur Kayador, dergi-
mizin bu sayısında konuğum ol-
muştu. Röportaj sırasında çok
güzel bir ifadesini sizlerle payla-
şıyorum. “ Bu sezon da yine
Fenerbahçe forvetleri atar,

ama Altay da kurtarır. Fenerbahçe maçlarını ancak
böyle kazanabilir” dedi son maçlar da maalesef bunun

böyle olduğunu da görüyoruz. Rakip takımlar kontra
ataklarla kalemizi zorluyor.  Defans ve forvette sı-
kıntılar devam ediyor.

Bu sene o sene olsun, 8 yıllık şampiyonluk
hasreti bitsin. Tüm camiamız daha
önce Fenerbahçe’mizin kuruluşu-
nun 100. Yılında olduğu gibi,
yine Türkiye Cumhuriyeti-
nin kuruluşunun 100. Yı-
lında da şampiyon
olmasını arzu ediyor.  

vvv
Dergimize

yazılarıyla, düşünceleriye
her zaman destek

olan sevgili
Bedri
Baykam’ın an-
nesi Mutahhar
Baykam’ın vefat ettiğini
üzüntüyle öğrendik. İTÜ’nün
1952 mezunlarından,
Cumhuriyet tarihimizin ilk kadın
yüksek mimar-mühendis-
lerinden ve Atatürkçü duruşuyla
da örnek bir isim olan Mutahhar
Baykam’a Allah’tan rahmet; aile-
sine, yakınlarına, sevenlerine

baş sağlığı diliyorum...
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Aynı ritimde bu kadar doğru ve
hatasız kalça kıvırmalara ne-
rede rastlarsınız?..

Ben söyleyeyim...
Düğünlerde...
Coşkuyu arttırmak için “Erik Dalı”

çalmaya başlar ve herkes piste fır-
lar... Oynayanların, göbek atanların
gerdan bükenlerin, kalça sallayanla-
rın hangisine bakarsanız bakın hepsi
başka başka görünse bile, inanın
hepsi doğrudur...

Erik Dalı, yanlış oynayanın olma-
dığı bir coşkudur...

İşte Fenerbahçe de aynı o kı-
vamda oynuyor artık... 

Maçın başlama düdüğü çalıyor ve
sanki hala oğlunun düğününde Erik
Dalı çalıyor... Herkes doğru, herkes
hatasız, herkes yerli yerinde oynuyor.

3 gün önce 6 atmış takımdan tam
7 futbolcuyu çıkarıp ye-
rine yenilerini koyan
Jorge Jesus’un öğrenci-
leri, gidip Viyana’dan 2-
0’la dönüyor... 

Yedi düvele korku
salmış Osmanlı bile
Viyana’yı bu kadar
kolay ve bu kadar
çabuk teslim ala-
mamıştı.

Hatırlar mısınız
bilmiyorum. Geçen
sezon Fener-
bahçe’yi size an-
l a t m a y a
çabalarken, “iz-
lerken önce elle-
riniz terler, sonra
boğazınız dü-
ğümlenir ve so-
nunda kalp krizi

noktasına gelirsiniz” demiştim...
Ama Jesus’un kadro mühendis-

liği, oyun anlayışını tüm futbolcula-
rına kusursuz ezberletişi ve sonunda
sahada bir tek saniye bile takımının
yakasını bırakmayan inatçılığıyla or-
taya bambaşka bir Fenerbahçe çıktı..
Sahaya hangi 11 çıkarsa çıksın, rota-
tifin çarkları tıkır tıkır dönüyor ve artık
rakibe korku salan, tribünleri de coş-
turan bir takım ortaya çıkıyor.

Güven veren, izlemesi keyifli, ala-
cağı sonucun bu kadar kolay tahmin
edildiği bir Fenerbahçe’yi ben 46 yıl-
lık meslek hayatımda hiç izlememiş-
tim doğrusu...

Bir “Erik Dalı” kıvamındaki bu

takım, tribündeki taraftarda bile for-
mayı giyip sahaya çıkıp oynama hissi
uyandırıyor.

Futbolda böyle bir noktaya bu
denli çabuk gelebilmek öyle sanıldığı
kadar kolay olmadı mutlaka. Kadro-
nun şişkinliğinden, transferlerin ge-
reksizliğinden dem vuranlar, ki
zaman zaman bunların arasına ben
de katıldım, ortaya çıkacak bu zen-
ginliğin doğuracağı futbol keyfini tah-
min edememişlerdi, edememiştik. 

Jorge Jesus her bir oyuncusunun
kulağından tutup, isteklerini ezberle-
tiyor. Bunu yerine getiremeyen de bi-
liyor ki, yedek kulübesinde en az
sahadakiler kadar yıldızlardan oluşan
bir ekip bekliyor...  

Bakalım bu düğün coşkusundaki
oyun, sezon sonundaki “takı töreni”ni
son haftanın ne kadar öncesine çe-
kecek...
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oyun, sezon sonundaki “takı
son haftanın ne kadar önce
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Aynı ritimde bu kadar doğru ve
hatasız kalça kıvırmalara ne-
rede rastlarsınız?..

Ben söyleyeyim

noktatat sına gelilil riri srsr inini izizi ” demiştim...
Ama Jesus’un kadro mühendis-

liği, oyun anlayışını tüm futbolcula-
rına kusursuz ezberletişi ve sonunda

takım, tribündeki taraftarda bile for-
mayı giyip sahaya çıkıp oynama hissi
uyandırıyor.

Futbolda böyle bir noktaya bu

“Erik Dalı” kıvamınDa!..
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Fenerbahçe yeni sezona iyi başla-
yamadı. Sarı lacivertli ekip beş
süper lig maçında 10 puan toplar-

ken ilk yenilgisini Konyaspor deplas-
manında aldı. Fenerbahçe her yıl
olduğu gibi bu sezon öncesinde de
çok transfer yaptı. King,
Alioski, Pedro, Lin-
coln, Gustavo,
Arao, Bruma,
Peres, Emre Mor
ve son olarakta
Batshuayi kad-
roya dahil oldu.
Beş haftalık perfor-
mansa baktığınızda
Fenerbahçe Kasım-
paşa, Adana-

demirspor ve Kayserispor karşısında
iyi oyun ile rakiplerini geçmeyi ba-
şardı. Ancak Ümraniyespor ile Kon-
yaspor karşılaşmalarında Sarı
lacivertli ekip baskılı, rakibe alan bı-
rakmayan ve devamlı gol pozisyonu
arayan anlayıştan uzak kaldı. Dolayı-

sıyla da ligin başında 4 puan kay-
betmekten kurtulamadı.

Bu süreçte Fenerbahçe iyi
bir santrafor alamadı eleştirileri
hayli fazlaydı. Taraftar camia
ve medya beş sezondur Fe-
nerbahçe’yi taşıyacak bir gol-

cünün transfer edilmemesini hep
gündemde tuttu. Transferin bitme-
sine yakın Fenerbahçe’nin Valen-

cia’lı Gomez ile kesin anlaştığı
duyuldu. Uruguaylı forvete bitti gö-

züyle bakılırken aniden Trab-
zonspor devreye girdi ve
Gomez ile sözleşme yaptı.
Fenerbahçe “acil” kodu ile
santrafor peşine düştü. Bir
sezon Beşiktaş’ta forma
giyen Batshuayi ile an-
laşma yapıldı. Bu transfer
için eleştirenler, olumlu ba-
kanlar ve kararsız duranlar

oldu. Evet, Fener-
bahçe planda olma-

yan bir forvet aldı.
Beşiktaş perfor-

mansını be-

ğenmediği için Batshuayi’yi düşün-
medi. Belçikalı milli oyuncu kulübü
Chelsea ile anlaşırken ani bir karar ile
Kadıköy’e geldi.

Trabzon cephesi Gomez’i Fener-
bahçe’nin elinden kaptık havasında.
Aslında böyle bir şey yok. Sarı laci-
vertliler anlaştıkları Gomez ile ön an-
laşma yapmadığı için kesinlikle hatalı
çünkü futbol piyasasında menajerler
önemli rol oynuyor. Bana göre Go-
mez’in menajeri Fenerbahçe’nin ken-
dilerini oyaladığı kurgusuyla Gomez’i
ikna edip daha iyi para alarak Trab-
zon’a götürdü. Bu hafta sonu Beşik-
taş Fenerbahçe derbisi var. Büyük bir
ihtimalle Batshuayi forma alacaktır.
Dolayısıyla Trabzon forması giyecek
Gomez ile Batshuayi ikilisinden kimin
iyi transfer olduğu ortaya çıkacaktır.
Ancak futbolcu bir maç ile tahlil edi-
lemez. Maraton çok uzun, haftalar
ilerledikçe her şey ortaya çıkacaktır
ve hangi kulübün daha yararlı hamle
yaptığı netleşecektir. 

Fenerbahçe şampiyonluğa kitlen-
miş durumda. Son Kayseri maçında
King ve Pedro performansı tribünleri
mutlu etti. Arao’nun 90 dakika yıldız-
laşması yönetimi ve camiayı umut-
landırdı. Teknik direktör Jesus’un
takıma iyi bir hava getirdiği hatta ta-
raftarı bile motive ettiği tartışılmaz bir
gerçek ama Arda gibi genç bir yıldız
adayını son beş dakikada sahayı sür-
mesi herkesi üzdü. Umarım Portekizli

teknik adam bundan sonraki hafta-
larda Arda Güler’e daha uzun

süreli forma verir.

Yalçın
TÜRK

Fenerbahçe yeni sezona iyi başla-
yamadı Sarı lacivertli ekip beş

demirspor ve Kayserispor karşısında
iyi oyun ile rakiplerini geçmeyi ba

ğenmediği için Batshuayi’yi düşün-
medi Belçikalı milli oyuncu kulübü

Batshuayi mi GomEz mi?
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olduğu gibi bu sezon öncesinde de
çok transfer yaptı. King,
Alioski, Pedro, Lin-
coln, Gustavo,
Arao, Bruma,
Peres, Emre Mor
ve son olarakta
Batshuayi kad-
roya dahil oldu.
Beş haftalık perfor-
mansa baktığınızda
Fenerbahçe Kasım-
paşa, Adana-

rakmayan ve devamlı gol pozisyonu
arayan anlayıştan uzak kaldı. Dolayı-

sıyla da ligin başında 4 puan kay-
betmekten kurtulamadı.

Bu süreçte Fenerbahçe iyi
bir santrafor alamadı eleştirileri
hayli fazlaydı. TaTaT raftar camia
ve medya beş sezondur Fe-
nerbahçe’yi taşıyacak bir gol-

cünün transfer edilmemesini hep
gündemde tuttu. Transferin bitme-
sine yakın Fenerbahçe’nin VaVaV len-

cia’lı Gomez ile kesin anlaştığı
duyuldu. Uruguaylı forvete bitti gö-

züyle bakılırken aniden Trab-
zonspor devreye girdi ve
Gomez ile sözleşme yaptı.
Fenerbahçe “acil” kodu ile
santrafor peşine düştü. Bir
sezon Beşiktaş’ta forma
giyen Batshuayi ile an-
laşma yapıldı. Bu transfer
için eleştirenler, olumlu ba-
kanlar ve kararsız duranlar

oldu. Evet, Fener-
bahçe planda olma-

yan bir forvet aldı.
Beşiktaş perfor-

mansını be-

bahçe’nin elinden kaptık havasında.
Aslında böyle bir şey yok. Sarı laci-
vertliler anlaştıkları Gomez ile ön an-
laşma yapmadığı için kesinlikle hatalı
çünkü futbol piyasasında menajerler
önemli rol oynuyor. Bana göre Go-
mez’in menajaja eri Fenerbahçe’nin ken-
dilerini oyaladığı kurgusuyla Gomez’i
ikna edip daha iyi para alarak Trab-
zon’a götürdü. Bu hafta sonu Beşik-
taş Fenerbahçe derbisi var. Büyük bir
ihtimalle Batshuayi forma alacaktır.
Dolayısıyla Trabzon forması giyecek
Gomez ile Batshuayi ikilisinden kimin
iyi transfer olduğu ortaya çıkacaktır.
Ancak futbolcu bir maç ile tahlil edi-
lemez. Maraton çok uzun, haftalar
ilerledikçe her şey ortaya çıkacaktır
ve hangi kulübün daha yararlı hamle
yaptığı netleşecektir.

Fenerbahçe şampiyonluğa kitlen-
miş durumda. Son Kayseri maçında
King ve Pedro performansı tribünleri
mutlu etti. Arao’nun 90 dakika yıldız-
laşması yönetimi ve camiayı umut-
landırdı. TeTeT knik direktör Jesus’un
takıma iyi bir hava getirdiği hatta ta-
raftarı bile motive ettiği tartışılmaz bir
gerçek ama Arda gibi genç bir yıldız
adayını son beş dakikada sahayı sür-
mesi herkesi üzdü. Umarım Portekizli

teknik adam bundan sonraki hafta-
larda Arda Güler’e daha uzun

süreli forma verir.

LEVENT. EYLÜL.qxp_Layout 1  5.09.2022  17:27  Page 2



12

Tayfun Köksal; Kulübümüzün eski
futbolcusu ve idarecisi olan “ Necati
Köksal’ın “(sicil no:235) oğlu olarak

Kulübümüzün içinde doğup büyüdü.
Amatör olarak 2 ayrı branşta spor yaptı.

1990 yılında futbol alt yapısında
şube kaptanı yardımcısı olarak ve her
yaş gurubunda görev aldı. Ayrıca yıl-
larca Fenerbahçe Spor Kulübü’nün çe-
şitli kurulların da görev yaptı.

Emekli olup Çanakkale ‘ye yerleştik-
ten sonra, burada Fenerbahçe Spor
Okulu olmadığını fark ederek 2014 yı-
lında kulübümüzün de desteği ve mü-
saadeleri ve kendi sorumluluğunda
Futbol ve Voleybol branşlarından olu-
şan spor okullarını kurdu.

Tayfun Köksal çalışmaları ile ilgili
olarak “Özellikle Futbol okulumuz için
burada tanıştığım ve bugüne kadar bir-
likte hareket ettiğim eski profesyonel
futbolcu değerli kardeşim A diploma sa-
hibi Yusuf Bahçeci hocamız ve tüm tek-
nik ekibimiz ile birlikte çalışarak çok
önemli başarılara imza attık.        

Yıllarca spor yaptığım, İdarecilik ve
Başkanlık yaptığım Bostancıspor ile
Fenerbahçe alt yapısını bir bütün haline
getirdik.  O dönem de Fenerbahçe alt
yapısında forma şansı bulamayan
sporcularımızı, pilot takımımız Bostan-
cıspor’a transfer ettik.  Bostancıspor’da

16-18 yaş gurubu sporcularımız, Diyar-
bakır-Buca’nın ardından Türkiye 3.sü
oldu. Bir yıl sonra 14-16 yaş gurubu
sporcularımız Fenerbahçe ile Dere ağzı
tesislerinde oynanan müsabakada 1-0
mağlup oldular ve İstanbul 2.’si oldular.
Bu başarıların altında yatan hep spor
ve Fenerbahçe aşkı olmuştur.

Bana final müsabakası öncesi sor-
duklarında kim yenerse yensin kaza-
nan FENERBAHÇE olur cevabını
vermiştim.

Kulübümüzün düzenlediği bölgesel
turnuvalarda her yıl Marmara ve Trakya

bölge şampiyonlukları elde ettik. Bölge
şampiyonalarının katıldığı Dere ağzı
tesislerinde her yıl tertip edilen Spor
Okulları arası Türkiye şampiyonasında
2019 yılında Türkiye 4. sü olduk.

Bu yılda rahmetli Babam Necati
Köksal’ın anısına tertip edilen 2010 ve
2012 yaş guruplarında tekrar Bölge
şampiyonu olup Dere ağzı tesislerinde
düzenlenen finallerde başarı sağlayıp,
Türkiye şampiyonluğunu kazandık.
Tüm Çanakkale’deki Fenerbahçelileri
çok mutlu ettiğimizi düşünüyorum.

Özellikle kız çocuklarına hizmet ver-

EYLÜL 2022DERNEKLER-OKULLAR Süper FenerSüper Fener

FENERBAHÇE SPOR OKULLARI ÇANAKKALE’DE 
YAŞIYOR VE YAŞATILIYOR
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mekte olan voleybol spor okulumuzda baş
hocamız Nilay Sevinç ile Aylin Söylemez
hocamız,  başarılı çalışmaları ile bölgede
çok takdir toplamaktadırlar. Bundan son-
raki amacımız istikrarlı çalışmalara devam
ederek Kulübümüz ’ün alt yapısına yeni
yıldızlar kazandırmak olacaktır. Bu arada
çocuklarımızın velilerine de bizlere yar-
dımcı oldukları için ayrı, ayrı teşekkür
ederiz.

Şehitler diyarı Çanakkale’den tüm eski
dostlarıma, tüm Camiamıza selam, sevgi
ve saygılarımı iletiyorum.”

Adres:Kemalpaşa Mahallesi, 
Çarşı Caddesi No:195

ÇANAKKALE
Tel:02862174298

D.DIAMONDD.DIAMOND
ÖMER ALTIN

İnstagram:omeraltincanakkale
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Teknik Direktör konusunda tartışma-
ların başladığı günlerde Jorge
JESUS ismi gündeme geldiğinde,

yaptığım araştırmada Portekiz’li hoca-
nın tercih edilmesinin doğru bir karar
olacağını söylemiştim ve sebeplerini de
açıklamıştım. Yönetim doğru ve isabetli
bir karar vermiş ve kariyerine baktığı-
mızda Portekiz ve Brezilya futbolunda
büyük saygınlığı bulunan, oyuncu
transferinde de her kapıyı kolaylıkla
açabilecek güçte bir isim olarak öne
çıkan, ayrıca 10 yıla yakın zamandır
aynı ekiple çalışarak oynayacağı takım-
ları çok iyi analiz edebilen, en önemlisi
de öyle bazıları gibi üçlü veya dörtlü de-
fans oynatırım gibi saplantıları olma-
ması ve takımını oynayacağı futbolu
rakibe göre şekillendiren bir hoca olan
Jorge JESUS sadece yukarda say-
dıklarımla değil, FENERBAHÇE’de

uzun zamandır göremediğimiz bazı fri-
kik oyunlarını çalışarak uygulamaya
koyması sürprizden de öte bir şey.

Herşeyden evvel Fenerbahçe'de bu
sezona damga vuran konu, “Rotasyon-
lar”. Portekizli teknik adam, hemen her
maçta kadroda büyük değişiklikler ya-
parak sahaya çıkıyor ve büyük bir ço-
ğunluk ilk 11 açıklandığında bu adam o
mevkiye konur mu diye kritize ederken
o oyuncu mükemmel bir performansla
oyunu tamamlıyor. Jesus, hafta içeri-
sinde 2-0 kazanılan Austria Wien mü-
cadelesinde rotasyonun dışında sistemi
de değiştirdi, 3-4-3'le takımını sahaya
sürdü. Tecrübeli hocanın Adana Demir
karşısında 4'lü savunmaya dönmesi
bekleniyordu. Ancak öyle olmadı.
Jesus, takımını sahaya Lemos-Szalai-
Luan 3'lüsüyle çıkarttı. İkinci sürprizi ise
Samuel'i yedek bırakıp sağ kanat be-
kinde Ferdi'yi solda ise Lincoln'ü kullan-

ması oldu. Nijeryalı oyuncunun yanı
sıra Rossi, Gustavo Henrique ve Alioski
de maça kulübede başladı. 

Fenerbahçe Teknik Direktörü Jorge
Jesus: “Maç sonunda oynadığımız en
iyi maçtı” dedi. Gerçekten öyle mi idi,
tartışılabilir. Ancak öyle bir şey vardı ki,
maç sonunda sahadan 4-2 galip ayrıl-
ması idi. 

22 Ağustos Pazartesi günü saha-
mızda oynadığımız Adana Demirspor
müsabakasını tüm yazılı basın ve gör-
sel medya tarafından  “Haftanın Maçı”
olarak lanse edildi ve bu maça tüm fut-
bolcular çok sıkı bir motivasyonla baş-
ladılar. 4. bölge yapılan baskı 17.
dakikada sonuç verdi ve Valencia’nın
kazandığı penaltıyı kendisi gole çevi-
rince FB 20. dakikada 1-0 öne geçti.

Yukarda çalışılmış frikik oyunundan
bahsetmiştim. 23'üncü dakikada Lin-
coln'ün kullandığı serbest vuruşta arka
direkte topa kafasıyla dokunan Sza-
lai'nin vuruşu, auta gitti ama tamamen
çalışılmış bir oyundu. Bilmem kaç kişi
farketti bilemem ama dikkat ettinizse
veya etmedinizse de Szalai sol taraftan
depara kalkarak bomboş vaziyette ka-
fayı vurmuş olması çalışılmış bir oyu-
nun parçası idi ancak top auta gitti.
Burada en önemli konu Valencia’nın
kendisini bariz vaziyette “Pasif” ofsayt
konumuna sokmasıydı. Yani oyunun
dikkatini kendi üzerine çekerken Slazai
boş vaziyette geldi ve kafayı vurdu.
Bence çok akıllıca hazırlanmış bir
oyundu. Böylece daha başka oyunların
da geleceğine inanıyorum. Bu tür oyun-
ları daha çok Dünya Kupası maçlarında
izlediğimizi hatırlıyorum. 

Burada Lincoln HENRIQUE’ten de
bahsetmeden geçemeyeceğim. Top
ayağına mükemmel yakışıyor. Çok yu-
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muşak ayak hareketleri ve akıl dolu pasları
var. Bence İrfan CAN ve Mert’le çok iyi bir
üçlü oluşturabilirler.

AVUSTURYA WIEN RÖVANŞ MAÇI
Fenerbahçe, UEFA Avrupa Ligi Play-Off

Turu rövanş maçında Avusturya Wien ile
karşı karşıya geldi. İlk maçta Avusturya tem-
silcisini 2-0 mağlup eden Jorge Jesus yöne-
timindeki Sarı-Lacivertli ekip, sahasında
dolu tribünler önünde rakibini bu sefer 4-1
mağlup ederek adını Avrupa Ligi grup aşa-
masına yazdırmayı başardı. Yoluna UEFA
Avrupa Ligi'nde devam edecek olan Fener-
bahçe'ye galibiyeti getiren golleri, İsmail
Yüksek, İrfan Can Kahveci (2) ve Mert
Hakan Yandaş kaydetti. 

29 Ağustos Pazartesi günü Eskişehir’de
oynadığımız Konya maçı ise Jorge Jesus’un
yaptıklarını tartışmaya açacak görünümün-
deydi. Vitor Perreria zamanında da çok gör-
dük ve istikrarlı bir çekirdek kadro
yaratamadığından bahsettik. Konya maçı da
sanki bu görünümdeydi. Günümüz futbo-
lunda sistem çok önemli. Çok sayıda trans-
fer yapılmışsa, saha içi düzenini en kısa
sürede oturtmanın tek yolu kadro istikrarıdır.
Jesus ise bunun tam tersini yapmaya baş-
ladı. Jesus, rotasyonları abartarak, sürekli
taşlarla oynuyor. Ayrıca bir üçlü defans uy-
gulatıyor, bir dörtlü defans. Tamam her maça
göre bir sistem doğru ama istikrar da şart.

Son haftalarda oynadığı oyunla büyük
umut aşılayan takımımız, Eskişehir'de
Konya karşısında Jesus geldiğinden beri en
kötü oyununu oynadı ve sezonun ilk mağlu-
biyetini aldı. Konya maçında oyun kötüydü
ancak Valencia’nın tartışmalı bir pozisyonla
oyundan atılması bence Jesus’un bütün
planların altüst etti ve böylece forvette oyun-
dan düştü. Çünkü Valencia çabukluğu ve de-
fans dağıtan atakları ile hücum hattının çok
başarılı bir elemanı idi. Bu arada  Jesus'un
hemen kırmızı kart sonrası bütün futbolcula-
rını etrafında toplayarak 10 kişilik oyun tak-
tiği vermesine hayran kaldım.Yani, kırmızı
kart sonrası 4. hakeme koşmak yerine eline
taktik tahtasını alması ve oyuncularına yeni
sistemi anlatması taktire şayan bir davra-
nıştı..

Diğer bir güzel tarafı ise Lemos sakatla-
nıp çakırken yerine bir stoper koyabilirdi
ama o Serdar Dursun'u alarak oyuncularına
maçı kazanmak istediğinin mesajını verdi.
Ama maalesef oyuncuların Jesus kadar
inancı yoktu. 

ALTAY GENE ÇİZGİDEYDİ
Maalesef Altay gene kale çizgisine çakılı

kaldı ve gölü yedi. Altıpas üzerine gelen or-
taya Muhammed çok rahat bir kafa vuruşu
ile maçın tek gölünü kaydetti. Gene yan top
zafiyeti ve gene hüsran. Takımımız böylece
hiçbir varlık gösteremediği bu haftayı mağ-
lup kapattı.

KONUK yazarKONUK yazar

Sirin
BERBER
.

Eski futbolcuyum. Spor yazarlığı, alt ligler de hocalık, son demle-
rimiz işte.

Trabzon dağ köyü, Tonya, Akçabat arası bir yer. Futbol ne alaka? 
Kabak tarlasında doğmuşuz herhal...
Nasıl bir şeydir futbolcu olmak?
iğnenin deliğinden Devenin geçmesi gibi desem...
O zamanlar kara uşaklar yoktu, aslan, kaplan avlıyorlardı.
Yasaktı da yabancı. Parada azdı. Avrupa da bile çok fark etmi-

yordu. Dünya futbolunun en iyileri geliyordu. 
Bir, iki yabancı ama en iyisi.
Şu sayfayı okuyanlar Repçic, Pesiç, İvankoviç, Schumacher... bi-

lirler. Çuvalla para versen alamazsın. 
Rıdvan, Tanju, Oğuz, Aykut, Selçuk... Az hatırlayın oynanır mı

şunlara karşı. Bu gün olsa merkez bankası yetmez almaya...
Beşiktaş, Galatasaray, Trabzonspor yazsam sayfa yetmez...
Derdim bizim çocuklar esasında. Tükenen ülke futbolu. Sözü

oraya getirmeye çalışıyorum.
Ha bu kadar futbol fukarası yabancı topcu işgal etti ya ligimizi.

Zerre faydası olsa bari.
Alex, Hojdonk, Anelka, Hagi, Prekazi, Ferdinand...
İzle bin kere azını anlasan boyut atlarsın.
Bizim çocuklar şu amelelerden forma alamıyor mu?
Hocalar şans vermiyor mu?
Ah benim güzel ülkem, ne geldiyse başına yabancı serbestisin-

den sonra geldi.
2006 sezonu İBB Alt Yapıda 4. senem. Aynı çocuklarla her yıl bir

üst yaş gurubuna cıkmıştım. Çok iyi futbolcularımız olmuştu.
TFF kural koydu o zamanlar. "Alt yapıdan (1) çocuk kadroda

olacak"
Üsttekiler birini seçtiler. 
A takım imkanları, yemesi, yatması, antrenmanlar, tesisler, pa-

rası. Haliyle üstüne koydu çocuk....
Aslında çocuklarımın en iyisi o seçtikleri değildi. En az 6-7’si daha

oraları hak eder özelliklerdeydi.
Bir değilde 5 şart koşsaydı, Alt liglerde heba olan Mahmut Tek-

demir'in takım arkadaşları nerelerde olurdu...

Bir DEğİLDE 
BEŞ DESEYDİ !..
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n Can Bey öncelikle nasıl Fenerbah-
çeli olduğunuzla başlayalım?
n Fenerbahçe aşkı  bize aileden geldi
diyebilirim. Kendimi bildim bileli ailece
Fenerbahçeliyiz,  bir kız iki erkek baba-
sıyım hepsi de Fenerbahçeli; bu sevda
sonsuza kadar böyle devam edecektir.
Ama aşk nerede kalbimize girdi onu bi-
lemiyorum bildiğim hala yeşeriyor ol-
ması.
n İyi bir Fenerbahçeli olarak bilini-
yorsunuz; sizden son iki başkanın
dönemlerini değerlendirmenizi iste-
sek neler dersiniz? Önce  Aziz Yıldı-
rım dönemiyle başlayalım. 
n Aziz Başkan bu kulübe gerçekten çok
hizmetler yaptı. Son çekişmeler ona

biraz puan kaybettirdi yaşananlarda ku-
lübümüze yakışmadı. Bana göre heykeli
dikilecek bir insandı. Başkanlığı böyle
bırakmamalıydı. Bir taraftar gözüyle
bakarsak böyle ayrılması pek şık ol-
madı.
n Ali Koç başkanın 4 yılını değerlen-
dirirseniz, düşünceleriniz?
n Taraftarların beklediği gibi olmadı,  iyi
bir takım kurulamadığı içinde Fener-
bahçe de 3 yıldır beklenen performansı
ortaya koyamadı.

Ali Koç her türlü maddi desteği, hem
kulübün borçlarının yapılandırılma-
sında, hem de yaptığı transferle yaptı,
kısaca elini taşın altına koydu. Ama

Kulüp yöneticiliği de ekip işidir;
futbolu bilmek gerekir

Kulüp yöneticiliği de ekip işidir;
Fenerbahçe aşığı, kongre üyesi, iş insanı

Can Sönmez :

Röportaj: Atila BARTIN
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bir türlü istenen, hedeflere ulaşılamadı.
Özellikle geçen sezon siyasi destekle-
nen takımlar oldu, sonunda Fenerbahçe
ligi 2. olarak bitirdi.                                                     

Kulüp yöneticiliği de ekip işidir fut-
bolu bilmek gerekir burada da sorunlar
yaşandığını düşünüyorum. Eskiden
kalan kemikleşmiş farklı şeyler de bu-
rada hakim olmuş olabilir. Şimdi ancak
bazı şeylerin yavaş yavaş düzeldiğini
görüyoruz.

Fenerbahçe sadece futbol kulübü
değil tam bir spor kulübü. Bünyesinde
futbol, basket, voleybol, yüzme, boks,
masa tenisi, yelken, Atletizm ve teker-
lekli sandalye basket takımını bünye-
sinde bulundurarak Türk sporuna
hizmet ediyor. Bu da Fenerbahçe’nin ne

kadar büyük olduğunu gösteriyor.
n Yeni hocamız Jorge Jesus için ne
dersiniz?
n Jorge Jesus çok tecrübeli bir hoca.
Başarıları ve kariyeri ortada. Oyuncu-
lara bir baba şefkati ile yaklaşıyor, as-
lında aynı zamanda otoriter bir kimliği
de var. Fenerbahçe ile hem Avrupa da
hem süper ligde iyi işler yapacağına ina-
nıyorum.
n Peki ilk haftaları geride bıraktık,
hem Fenerbahçe hem de rakiplerimi-
zin potansiyelleri yavaş yavaş ortaya
çıktı. Sizce bu sezon Fenerbahçe
şampiyon olur mu?
n Ben bir taraftar olarak hiç olmadığı
kadar bu sezon şampiyonluğa kilitlen-
dik. Zira bu özlem daha fazla sürme-

meli,  herkes stada koşuyor tam bir des-
tek var  hepimiz çok umutluyuz biz bu
sene bu şampiyonluğu çok istiyoruz..
n Kadroda yepyeni isimler var,  be-
ğendiğiniz oyuncular hangileri? Arda
için ne dersiniz?
n Bütün oyuncular canla başla müca-
dele ediyor, hiç birini mukayese etmiyo-
rum hepsini beğeniyorum. Ama Arda
denince tabii söyleyeceklerim var.
Türkiye de altyapılar da doğru dürüst
oyuncu yetişmiyor. Takımlarda yabancı
oyuncu daha çok.                                                                                                                   

Arda da heyecan var, umut var, zeka
var, oyuna girince oyunun dengesini de-
ğiştiriyor devamlı hareket halinde, öyle
olunca taraftar da havaya giriyor ve des-
tekliyor. Umut ederim ki bu süreklilik

Arda da heyecan var, umut va
var oyuna girince oyunun denge

halind
iriyor v

çıktı. Sizce bu sezon Fenerbahçe
şampiyon olur mu?

asket, voleybol, yüzme, boks,
nisi yelken Atletizm ve teker-

bu sü
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nisi, yelken, Atletizm ve teker-
dalye basket takımını bünye-

bulundurarak Türk sporuna
diyor. Bu da Fenerbahçe’nin ne

şampiyon olur mu?
n Ben bir taraftar olarak hiç olmadığı
kadar bu sezon şampiyonluğa kilitlen-
dik. Zira bu özlem daha fazla sürme-

var, oyuna girince oyunun d
ğiştiriyor devamlı hareket h
olunca taraftar da havaya gi
tekliyor. Umut ederim ki b

2 

Neden bizden bir Ronaldo bir Messi
çıkmasın,  çıksın yani. Bu ülkenin 
çocuklarına bu imkanlar verilsin. 

Arda’nın vizyona kilitlenmesi lazım,
paraya kilitlenirse kaybeder kendine 
fiziksel ve mental olarak iyi bakmalı.

17
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devam eder ve daha da iyi olur.
Neden bizden bir Ronaldo bir Messi

çıkmasın,  çıksın yani. Bu ülkenin ço-
cuklarına bu imkanlar verilsin. Ar-
da’nın vizyona kilitlenmesi lazım,
paraya kilitlenirse kaybeder kendine fi-
ziksel ve mental olarak iyi bakmalı.
n Beğendiğiniz yerli ve yabancı
oyuncular hangileri?
n Rıdvan unutulmaz bir oyuncu-
muzdu , tekmeyi yer gene
oyuna devam ederdi.  Aykut,
Müjdat en beğendiklerimdi.
Yabancı olarak Ronaldo
ve Messi’yi beğenerek iz-
liyorum.
n Birazda iş hayatınız
hakkında bilgi almadan
önce Fenerbahçe için
neler söyleme istersi-
niz?
n FENERBAHÇE
ŞAMPİYON OLACAK.
n Can bey bu bölümde
iş olarak neler yapıyor-

sunuz bunlardan bahseder misiniz?
n Ben ticari hayatıma 1992 yılı itibariyle
başladım. 2003 yılında Davutoğlu ismi
altında firmamızı kurdum. Metal sektö-
ründe hizmet veriyoruz. Daha önce üre-

tim süreçlerinde bulundum, ama şu an
tamamen al, sat metal market tarzı ça-
lışıyoruz. Profil, saç, her türlü ürünü
bizde bulabilirsiniz. Yaklaşık 25 ülkeye
ihracat yaparken ithalatta yapıyoruz.
Çoğu haddanenin ham maddesini teda-
rik ediyoruz.

Şu anda Avrupa piyasasında tanınan
bir firmayız. Bizim mamullerimiz,

sandalyeden masaya, küpelere
kadar gidiyor. Oradan devasa

makine yapımlarında anlaya-
cağınız, demirin olduğu her

yerdeyiz diyebilirim. İhra-
cat yaptığımız ülkeler
içinde İsrail, Almanya
İtalya, Romanya, Sır-
bistan ve Afrika ülkeleri
diyebiliriz. Hedefleri-
mize adım adım ilerli-
yoruz..
n Sayın Sönmez
vakit ayırdığınız için
çok teşekkürler.

n Ben de size teşekkür

devam eder ve daha da iyi olur.
Neden bizden bir Ronaldo bir Messi

k k i B ülklkl i

sunuz bunlardan bahseder misiniz?
n Ben ticari hayatıma 1992 yılı itibariyle
b l d 2003 l d D t ğl i i

tim süreçlerinde bulundum, ama şu an
tamamen al, sat metal market tarzı ça-
l P fil h

Metal sektöründe 
25 ülkeye 
ihracat yapıyoruz
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Eylül ayına girdik... Bu satırları
yazarken Fenerbahçe Kayse-
rispor'u 2-0 yenmiş ve me-

rakla Dinamo Kiev maçını
beklemeye başlamıştı...

Kuşkusuz daha büyük merak
her sezon olduğu gibi bu sezon da
Fenerbahçe'nin ne yapacağı...

Bazıları 'Bırakın bu geçmişi'
dese de biz yine eskiyi bir hatırla-
yalım..

Bir çok kulüp gibi Fenerbahçe
de tarihinde çeşitli transfer dönem-
leri geçirmiştir. Kimi zaman sil baştan
futbolcu – teknik direktör değişmiş, her şey
sıfırdan başlamıştır. Kimi zaman kadro ko-
runmuş, takviyelerle güçlenmiştir. Kimi
zaman teknik direktör kalmış, onun isteği
doğrultusuna oyuncu kadrosu revize edil-
miştir. Kimi zaman ise destek gösterilen
oyuncuların başındaki teknik patron değiş-
miştir...

Ali Koç Başkan 5. sezonuna başladı. Ge-
ride kalan 4 yılda değişen hiç bir şey olmadı...

Her sezon yeni bir teknik direktör. Sezon içi
onlar da değişti. Her yaz transfer döneminde mi-
nimum 10 transfer... Ve gönderilenler... Değişen
kadrolar, sistemler... İlk kez -0- kupayla geçen
4 yıl...

Ve yeşermekten bıkmayan umut-
lar!

Geçen sezon
ikinci dönem İsmail
Kartal'la işler yolunda gidince Başkan Koç, en fazla 4 veya
5 transfer yapılacağını söylemişti. İsmail Kartal - Jorge
Jesus değişimini 'Hayatımın en zor kararlarından bir oldu'
diye yorumlayan Ali Koç, yine transfer sayısında 10 raka-
mının üzerine çıktı.

Detay ama döneminin kanımca en ilginç transferi Ste-
ven Caulker oldu. Kim tavsiye etti bilinmez ama bir transfer
2 teknik adamdan birden onay alamayarak hiç oynamadan
gönderildi!

Neyse...
Belki de Ali Koç'un en çarpıcı transferi Jorge Jesus

oldu. Bunu zaman gösterecek...
Mesut Özil için 'Tarihi transfer' diyenler ortada! Bu ne-

denle Jesus için de aceleci olmamak daha sağlıklı olur...
Ali Koç'a her zaman 'Alabileceğin en iyi teknik direktörü'

al denmişti. 'Siz benim hala vizyonumu anlamamışsınız'
diyerek Ersun Yanal macerası da yaşayan Ali Koç, Jesus
seçimi ile muhtemelen 5. yılında doğru ismi buldu. Ama
tekrar edelim, temkin her zaman iyidir!

'Artık başkanın son şansı' diye her zaman bunu yine-

leyen bir kesim var. Bitmeyen bir
'Son şans' var Fenerbahçe'de...
Sırf Ali Koç'a özgü olmuyor bu
durum... Herkes için olabiliyor...

Mesela geçen yıl Mesut Özil
için de bazı maçlar son şanstı...
Veya bir sürü kayıp giden yıldız
için de...

Kesinlikle Fenerbahçe'nin bu
kadrosuyla bu sezon başarılı ola-
cağına inananlardanım. İyi ve
kuvvetli bir teknik adam portresi

işin başında. İşi bitik yıldız yok ta-
kımda. Aksine herkes başarıyla bü-

yüme hedefinde. Kadro geniş...
Ama korkulan olur da yine başarı gel-

mezse!
İşte burada herkes elini yüreğine

koyup düşünmeli...
2 iddialı söz, sonu gelmeyen trans-

ferler sonrası bu ifadeyi kullananlar 'Baş-
kan daha ne yapsın'a dönüyor. 

Bu kısır döngü büyük sıkıntı...
Daha gerçekçi olmak lazım... En başta

da başkan ve yönetimin...
Örneğin hala futboldan anlayan, takıma et-

kili bir yönetici olmadığı gerçeği görülmeli...
Dışarıya yansıtılan elbette bu olmamalı ama

perde arkasında bu isimler farklı etki-
lerde bulunmalı...

Bunları keşfedip yazan
medya da olmalı... 

Bu arada her-
kes, başta başkan, sanal medya dünyasından hemen
uzaklaşmalı... Hem de hemen... Oralardan mesajlar, kiralık
isimlerle gündem belirleme çalışmaları Fenerbahçe'ye
büyük zarar veriyor. Hem de çok büyük!

Başkan Twitter dünyasından söz ederse camia ne yap-
sın... Herkes Fenerbahçe'yi orada yaşıyor. Yönetime yakın
serviste bulunanlar malum... Muhalifler de... Bunların ara-
sında kalanların yaşadığı kaos inanılmaz boyutta!

Bir Fenerbahçe futbolcusu, işi gücü bırakıyor, twitter
üzerinden kendisini elştiren bir gazeteciye cevap yetiştiri-
yor falan...

Büyük Fenerbahçe'nin TV'si var. Çağırın oraya gaze-
teciyi, koyun karşısına eleştirdiği ismi... Öyle dertleşsinler,
olsun bitsin...

Öteki şekiller gerçekten komik oluyor...
Sonuçta...
İpler Jesus'un elinde... 
Top 2 direğin arasından geçsin...
Yazdıklarım sabun olur gider, ben de hain.... !

n k

Deniz
DERİNSU

Ali BAşkAnın son şAnsı mı...

www.artigercek.com
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Sonunda bu da oldu. Satılık kulüple-
rin sayısı gün geçtikçe artıyor. 

Oysa Federasyon seçimlerinden
sonra tüm kulüpler bayağı umutlan-
mıştı. Başkanın amatörlere vaatleri
amatörlerin yüzlerini güldürmüş öyle ki
seçimlerden hemen sonra bazı işgüzar-
lar Başkan’ ı daha da gaza getirmek için
ASKF’lere ve Kulüp Başkanlarına aşa-
ğıda ki mesajı atarak Başkan’ a teşek-
kür mesajı atılmasını istemişlerdi. 

ASKF ve Kulüp Başkanlarımızın
Dikkatine!  

İvedi ve Önemli
TFF Olağanüstü Seçimli Genel Ku-

rulunda Federasyon Başkanlığına seçi-
len Mehmet Büyükekşi Başkanımızın
genel kurulda yaptığı konuşmada ama-
törlere destek ve güven vererek sahip
çıkması nedeniyle aşağıda yazılan
örnek yazı doğrultusunda (aynı metnin

olmamasına dikkat edilmesi) ASKF’leri-
miz ve amatör spor kulüplerimizin yazı
yazarak aşağıda belirtilen federasyo-
nun faksına ivedilikle göndermeleri ko-
nusunda gerekli çalışmanın yapılmasını
ve kulüplerimize duyurulmasını önemle
rica ederiz

Konu: ÖZEL TEŞEKKÜR   ./06 /
2022

Sayın Mehmet BÜYÜKEKŞİ
Türkiye Futbol Federasyonu Baş-

kanı
Ankara’da yapılan TFF Olağan-

üstü Seçimli ve Olağan Mali Genel
Kurulunda Federasyon Başkan
adayı olarak yaptığınız konuşmada
amatörlere gösterdiğiniz ilgi ve
güven ile verdiğiniz değer nedeniyle
teşekkürlerimizi sunar, yeni Federas-
yon Başkanı seçilmenizden dolayı
üstün başarı dileklerimizle sevgi ve
saygılarımı sunarım. İMZA

TFF Faks- 0216 319 19 58 (Yazıda
ki imla hataları mesajı gönderene ait-
tir.)

Evet, o gün amatörlere umut veren-
ler, bugün kapılarına kilit vurduruyorlar.

Mesajlar da işe yaramadı. 
Ankara da ki amatörler’ in hali iyice

içler acısı…
Yıllardır Ankaralı amatörlerin yükünü

taşıyan 19 Mayıs dış sahalar da yıkıldı.
Bir tarih yok oldu.  19 Mayıs stadının
2018 yılında yıkılmasından sonra kom-
pleksteki tüm tesisler bir bir yıkılıyor.
Ankara ASKF Başkanı yıllardır bu tes-
islerin yıkılacağını bildiği halde duyan
kulağının üstüne yatıp hiçbir çalışma
yapmamıştır. Koltuk sevdası yüzünden
sesini çıkarmayıp timsah gözyaşlarıyla
yıkımı izlemekle yetinmiştir. 

Bugün amatörler çaresiz, kulüp oda-
ları ellerinden alındı, antrenman saha-
ları ellerinden alındı. Merkez de

Sonunda bu da oldu. Satılık kulüple-
rin sayısı gün geçtikçe artıyor.

olmamasına dikkat edilmesi) ASKF’leri-
miz ve amatör spor kulüplerimizin yazı

TFTFT FFFF FaFaF ksksk - 02020 16 319 19 58585 (YaYaY zaza ızız dadad
kikik imimi lalal hatatat lalal rırır mesajaja ıjıj göndeded rerer ne ait-t-t

SATILIK KULÜPLERÜ

BAŞKENTTEN

Harun
ATA
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antrenman ve maç yapacak saha sa-
yısı azaldı. Spor İl Müdürlüğüne ait
diğer sahalar antrenman ve maçlara
yeterli olmayınca ilçe tesislerine gidi-
lecek bu da ekstra servis parası de-
mektir. Semtlerindeki halı sahalarda
antrenman yapsalar saati asgari 400
lira çoğu çaresiz beklemede ne yapa-
caklarını bilmiyorlar. Bugün asgari 4
yaş grubunda müsabakalara katıla-
cak amatör kulübün bütçesi 200.000
TL’nin altına düşmez. Bağlı bulun-
duğu belediyeler el altından destek
olmazsa amatörler bitme noktasına
geldi. 

Bazı kulüpler sosyal 
medyadan ve gazeteler
den “Satılık Kulüp” ilanı 
vermeye başladı bile…
Federasyon’ un bu işe bir el at-

ması lazım ama nasıl onu da bilen
yok. Anlaşılmaz bir şekilde TÜFAD’ a
verdiği desteği amatörlere vermesi
çok mu zor.

Her amatör kulüp TÜFAD’ a ve
ASKF’lere referans adı altında komis-
yon ödemesin, Federasyon amatörle-
rin katılım ücretini cüzi bir miktara
düşürsün, kart bedeli alınmasın evet
belki küçük ama amatörlerin gönlünü
alma hareketidir bunlar. TÜFAD’ ı mil-
yoner yapıp ticari bir kuruluşa çeviren
TFF amatörlerden bu güzellikleri esir-
gemesin. 

Futbolumuzun kanayan yarası,
yeni oyuncuların yetişmemesi değil
mi? O zaman Sayın Başkan buyurun
seçimlerde konuştuklarınızı uygula-
maya koyun lafta kalmasın.

15. TÜBAD Mehmet Baturalp Turnuvası
Şampiyonu Fenerbahçe Beko

Fenerbahçe Beko Erkek Basketbol Takımımız, TÜBAD Mehmet
Baturalp Turnuvası final maçında Anadolu Efes’i 96-92 yendi

ve 15. TÜBAD Turnuvası’nı şampiyonlukla tamamladı. Takımımıza
kupayı Mehmet Baturalp’in eşi Ülkü Baturalp ve ailesi takdim etti.
Karşılaşmada 21 sayıyla oynayan oyuncumuz Motley, final maçının
oyuncusu seçildi. Bu turnuva, Fenerbahçemizin ve ülke basketbolu-
muzun unutulmaz isimleri arasında yer alan Mehmet Baturalp anı-
sına düzenlendi.

EuroBasket 2022'de Yunanistan Milli Takımı'nı çalıştıran Başant-
renörümüz Dimitris Itoudis’in yokluğunda Yardımcı Antrenörümüz
Stefanos Dedas’ın yönetimindeki Fenerbahçe Beko maça; Scottie
Wilbekin, Carsen Edwards, Nigel Hayes-Davis, Johnathan Motley
ve Tonye Jekiri beşiyle başladı. EuroBasket 2022'de mücadele eden
Melih Mahmutoğlu, Şehmus Hazer, Nick Calathes ve Marko Gudu-
ric'in yanı sıra sakatlıkları bulunan Nemanja Bjelica, Tarık Biberovic
ve İsmet Akpınar maç kadrosunda yer almadı.
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Başkan Aziz Yıldırım haksız yere tutul-
duğu Silivri Cezaevi’nden yaklaşık bir
yıl sonra, 2 Temmuz 2012’de tahliye

oldu. Başkanın tekrar özgürlüğüne kavuş-
ması ve geminin dümenine yeniden ge-
çecek olması yeni sezon öncesi,
Fenerbahçe’nin ligdeki ve Avrupa’daki
başarı umudunu artırmıştı. Takımın de-
ğerli isimlerinden Emre Belözoğlu, Aykut
hocayla yaşadığı bazı tatsızlıklardan do-
layı, İspanya’nın Atletico Madrid takımına
gitmiş, Juventus’tan bir yıllığına kiralan-
mış olan Ziegler’de İtalya’ya geri dönm-
üştü. Fabio Bilica, Özer Hurmacı ve
İssiar Dia sarı lacivertlilere veda etmişti. 

ALEX DE SOUZA, AykUt kOcAmAN 
SOrUNU kANSErE döNüştü.
Başkan Aziz Yıldırım iddialı bir takım

yaratmak istiyordu, bunun için de önemli
futbolcu transferleri yapıldı. Liverpool’dan
Dirk Kuyt, Valencia’dan Mehmet Topal,
Juventus’tan Milos Krasic, Beşiktaş’tan
Egemen Korkmaz, Kayserispor’dan
Hasan Ali Kaldırım ve Bucaspor’dan
Salih Uçan kadroya katıldı. Sezo-
nun başlamasından kısa bir süre
sonrada Chelsea’den Raul Mei-
reles alındı. Her şeyin yoluna
girdiği düşünülürken, yıllar önce
bir çıban olarak ortaya çıkan
Alex de Souza, Aykut Koca-
man sorunu kansere dönüştü.
Kocaman’ın yaptığı ‘‘Alex 35 ya-
şında ve bu sezon onu daha az
oynatacağım niyetim ondan en
iyi şekilde yararlanmak. Sezon
hazırlıkları için geldiğinde bunu
ona söyleyeceğim’’ açıklaması ya-
ranın üzerindeki kabuğu kaldırmak
isteyen birçok kişinin ekmeğine yağ
sürmüştü. Daha sezon başlamadan
herkes bu gerilimi konuşmaya başla-
mıştı. Vaslui ile oynanan Şampiyon-
lar Ligi ön elemesiyle zorlu sezonun
ilk maçına çıkıldı. Kadıköy’de berbat
bir futbol vardı ve Fenerbahçe 1-
1’lik skorla Romanya’ya gitti. Fakat
burada 4-1’le rahat kazanan sarı la-
civertlilerin play off turundaki rakibi
Spartak Moskova olmuştu. Süper

Kupa finalinde ise Galatasaray’la karşıla-
şılmış, toplam beş golün atıldığı müsaba-
kada sarı kırmızılılara 3-2 kaybedilmişti.
Kupanın kaçması keyifleri de kaçırmıştı.
Süper Lige Elazığspor beraberliğiyle giriş
yapılınca camia üzerindeki gerginlik art-
mıştı ama asıl önemsenen yer Şampiyon-
lar Ligi play off’uydu. Alex’in maça yedek
kulübesinde başladığı Moskova deplas-
manından 2-1 mağlup ayrılan Fenerbah-

çe’de karşılaşma sonrası bir arkadaşıyla
twitter’dan yazışan Alex, arkadaşının
kendisine yazdığı yazıyı paylaştı ve orta-
lık bir anda karıştı, çünkü arkadaşı Alex’in
oynatılmamasını kıskançlığa bağlıyordu.
Kopma noktasına gelen ipler iyice geril-
mişti. 

SArı lAcivErtli triBüNlEr 
‘‘AlEx NErEdE AlEx NErEdE’’
diyE BAğırmAyA BAşlAdı

Twitter krizinden sonra Kadıköy’de
konuk Gaziantepspor’du. Alex, 18 kişilik
maç kadrosuna alınmamıştı. Kaptan, ar-
kadaşlarının yanında olmak ve onlara
moral vermek için Şükrü Saracoğlu’na git-
mişti. Maç öncesi de küçük oğlu Feli-
pe’yle sahaya çıkıp, top oynamışlardı.
Brezilyalı geçen sezonda bu görüntüleri
birkaç kez vermişti. Sarı lacivertli tribünler
‘‘Alex nerede Alex nerede’’ diye bağır-
maya başladı, bunun üzerine başkan Aziz
Yıldırım mikrofonu eline aldı, haklı olarak
taraftardan sahadaki futbolcuları destek-
lemesini istedi. Fenerbahçe maçı 3-0 ka-
zansa da yaşanan bu olay maçın önüne

Süper FenerS
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geçti. Üç gün sonra Spartak Moskova rö-
vanşına çıkıldı. Kaptan yine yedek ku-
lübesindeydi. Maç öncesi taraftarlar
‘‘Aykut, Alex el ele, hep birlikte tri-
büne’’ sloganı atarak iki efsanesini barış-
tırmaya çalışıyordu, her iki isim de
taraftarın çağrısına kulaklarını tıkamadı
ve kerhen de olsa birliktelik mesajı verdi.
Kaptan ikinci yarının ortalarında oyuna
alınsa da skora çok fazla bir etkisi olmadı
ve Fenerbahçe 1-1 berabere kalarak,
Şampiyonlar Ligi’ne katılma fırsatını kaçı-
rarak UEFA Avrupa Ligi’nin yolunu tuttu.
Lige Sivasspor maçıyla dönen sarı laci-
vertliler üç haftada iki beraberlik daha
aldı.

AykUt kOcAmAN AlEx’iN 
hEykEliNiN AçılışıNdA  
fUtBOlcUSUNU 
yAlNıZ BırAkmAdı
Fenerbahçeli taraftarlar uzun zaman-

dır, kendi çabalarıyla, kaptan Alex’in hey-
kelini yapmak istiyorlardı, sonunda
heykelin yapımı tamamlandı, Lefter’in
heykelinin de bulunduğu Yoğurtçu Par-
kı’na dikilmesine karar verildi. Alex’in
doğum günü olan 14 Eylül’de açılış yapıl-
ması planlanıyordu fakat kaptan o günün
Cumaya denk geldiğini, iş günü trafiğin
durmasına yol açmak istemediğini söyle-
yerek açılışı bir gün sonra 15 Eylül’de ya-
palım, dedi. O gün g e r -
çekten de Alex’in
dediği gibi
o l m u ş ,
s t a d y u -
m u n
ç e v r e -
s indek i
yol larda
trafik kilit-
lenmişti.
K a p t a n
kendisi için
yapılan bu tö-
rende göz-

yaşlarına hâkim olamadı. Teknik direktör
Aykut Kocaman ise açılışta futbolcusunu
yalnız bırakmamış ve ona sarılmıştı. 

kASımPAşA mAçı SONrASı 
kAPtAN kAdrOdışı kAldı
Başkan Aziz Yıldırım ve diğer yöneti-

ciler ise açılışta bulunmadılar. Avrupa Ligi
gruplarında Fenerbahçe ilk maçta kendi
evinde Olympique Marsilya’yla karşılaştı,
Alex’in harika bir futbol ortaya koyduğu
maçta sarı lacivertliler Brezilyalının 1 go-
lüyle 2-0 öndeydi. Aykut hoca 67. Daki-
kada kaptanı oyundan aldı, bu değişiklikle
moral bulan Marsilya, Fenerbahçe kale-
sine yüklenmeye başladı ve karşılaşma
2-2 beraberlikle sonuçlandı. Hafta sonu
ise ligde rakip Kasımpaşa’ydı, devre ara-
sında Aykut hoca; Alex ve Stoch’u oyun-
dan aldı, oyundan çıkarılınca duş yapan
Alex, ikinci yarı başladıktan bir süre sonra
sahaya döndü, Miroslav Stoch’u kale ar-
kası tribünlerinde oturduğunu görünce
kendisi de yedek kulübesine gitmek ye-
rine Stoch’un yanına yani tribüne
oturdu. Bu görüntü bardağı taşıran son
damlaydı. Fenerbahçe 2-0 mağlup ol-
muştu. Maçtan bir gün sonra Alex de
Souza kadro dışı bırakıldı, artık takımla
birlikte idmanlara çıkmayacak, genç ta-
kımla çalışacaktı. Bu durumu başkanla
görüşmek isteyen kaptan, ertesi gün Aziz
Yıldırım’la bir görüşme gerçekleştirdi. Üç
dakika süren görüşmenin sonunda da
Alex ile yollar ayrıldı. Bir hafta sonra Tür-
kiye’den ayrılan Alex ve ailesine taraf-
tarlar görkemli bir veda yaptılar, sekiz
yıl önce hava limanında omuzlara
alınarak karşılanan yıldız, yine
omuzlara alınarak uğur-
landı. 

Alex’siz Fener-

bahçe ilk sınavını Borussia Mönchen-
gladbach karşısında verdi, harika bir fut-
bolla Alman ekibini 4-2 mağlup etti. Asıl
merak edilen Alex sonrası taraftarla, takı-
mın buluşmasıydı, Fenerbahçe’nin ceza-
sından dolayı ilk iç saha maçını kadın ve
çocuk taraftarlar izleyecekti. Bu atmos-
ferde başlanan Beşiktaş maçı, taraftarın
desteğinin sonuna kadar hissedildiği bir
maç oldu. Sow ve Gökhan’ın 2 golüyle
kazanan sarı lacivertliler rahat bir nefes
aldı. Bu iki galibiyetle takımın bir anda dü-
zene gireceği düşünülse de hiç de öyle
olmadı. Puan kayıpları tüm hızıyla devam
etti. 9. Hafta oynanan Antalyaspor ma-
çında 3-1 mağlup olan Fenerbahçe Kadı-
köy’de 47 maçtır süren yenilmeme
serisini de kaybetmiş oldu. İlk yarının bi-
timine iki hafta kala Galatasaray karşı-
sında alınan 2-1’lik mağlubiyet,
Fenerbahçe’yi yeni bir girdaba soktu, ilk
yarının son haftasında ise Kadıköy’de
Karabükspor’u ağırlayan sarı lacivertliler
3-1’lik şok bir yenilgi daha yaşadı. Karşı-
laşma sonrasında basın toplantısına
çıkan Aykut Kocaman istifa ettiğini açık-
ladı. Fenerbahçe’yi hareketli günler bek-
liyordu. İkinci yarı hazırlıkları öncesi
yönetim büyük uğraşlar sonucunda Aykut
hocayı istifadan döndürdü, ardından da
transfer çalışmalarına  başladı. Sezon ba-
şında Atletico Madrid’e giden Emre Belö-
zoğlu geri döndü ve Alex sonrası
Fenerbahçe’nin kaptanlığını üstlendi.
Geçen sezon Juventus’tan kiralanan
Reto Ziegler yine bu kulüpten kiralandı ve
İstanbul B.B’nin golcü futbolcusu Pierre
Webo takıma katıldı. Aykut Kocaman

yaptığı bir açıklamada bir futbolcu, bir
takımın çehresini ancak bu kadar

değiştirebilir diyerek Webo’yu
övmüştü.

Süper FenerS
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cAmiAdA
UEfA kUPASı kAZANılABilir mi 
düşüNcESi cANlANıyOrdU
Yeni transferlerle heyecanlanan Fe-

nerbahçe camiası ligde kötü gitse de
UEFA Avrupa Ligi’nde iyi işler yapıyordu.
Borussia Mönchengladbach, Olympi-
que Marsilya ve AEL Limassol’un ol-
duğu grubu 13 puanla lider tamamlayan
Fenerbahçe son 32 turunda Bate Bori-
sov’la eşleşti henüz 4. Dakikada arkadaş-
larını yalnız bırakan Meireles’e rağmen
10 kişiyle 0-0’ı tutmayı başaran Koca-
man’ın öğrencileri İstanbul’daki maçta
Cristian’ın penaltısıyla rakibi saf dışı bı-
raktı. Seyircisiz oynanan bu karşılaşmada
stat dışından atılan ve saha içine düşen
aydınlatma fişekleri nedeniyle 1 maç
daha seyircisiz oynama cezası aldı. Böy-
lece seyircisiz maçta, seyircisiz oy-
nama cezası alınmış oldu.  

tArihimiZdE ilk kEZ Bir AvrUPA 
kUPASı mücAdElESiNdE 
yArı fiNAldEydik
Son 16 turundaki rakip ise Napoli’yi

eleyen Viktoria Plzen’di Çek Cumhuriyeti
deplasmanından Webo’nun golüyle galip
dönen Fenerbahçe kendi evinde Salih’in
golüyle öne geçiyor, son yarım saatte Da-
rida’nın golüyle skor eşitlenince stres ya-
şansa da tur vizesi alınıyordu. Bu
galibiyetler acaba UEFA Kupası kazanı-
labilir mi düşüncesini canlandırıyordu. Fe-
nerbahçe taraftarının dillere pelesenk
olan sloganı da bu süreçte çıkıyordu. ‘‘Pi-
erre Webo, Moussa Sow’uyla, orta saha
Salih Uçan’la, ceza alan taraftarla, gidiyo-
ruz Amsterdam’a’’. Çeyrek finaldeki güçlü
rakip ise İtalyan devi Lazio’ydu. Kadı-
köy’deki maçta Webo ve Kuyt’un golle-

riyle kazanan sarı lacivertliler Roma’ya
stressiz gidiyordu. Lulic’in 60. Dakikada
attığı gol İtalyanları gaza getirse de Fe-
nerbahçe uyguladığı müthiş savunma
taktiğiyle başka gole izin vermiyor,
Caner’in golüyle de yarı final biletini kapı-
yordu. Sarı lacivertliler tarihinde ilk kez bir
Avrupa Kupası mücadelesinde yarı final-
deydi ve oynadığı kontrollü futbolla kupa
zaferine göz kırpıyordu. Yarı finalin ilk
maçı İstanbul’da Benfica ile oynandı, mü-
kemmel bir futbol ortaya koyan Fener-
bahçe’nin, şans hiç yanında değildi,
Sow’un kafa vuruşu direğe takılırken, 45.
Dakikada Gökhan’ın düşürülmesiyle ka-
zanılan penaltıda topun başına Alex son-
rası Fenerbahçe’nin penaltıcısı olan
Cristian geldi. Brezilyalının vuruşu direk-
ten auta gitti ve ilk yarı 0-0 noktalandı.
İkinci yarıda da özellikle Kuyt ve Meire-
les’le net gol fırsatlarını değerlendireme-
yen Fenerbahçe’nin imdadına 72.
Dakikada Egemen yetişti, başarılı stope-
rin golü tur için avantajı getirdi. Fakat Mei-
reles sakatlanmış, Webo ve Mehmet
Topal’da cezalı duruma düşmüştü. Liz-
bon’daki maça  Gaitan’ın golüyle nere-
deyse 1-0 yenik başlayan Fenerbahçe,
penaltı kazanıyor ve topun başına Kuyt
geçiyordu. Hollandalının golü final kapı-
sını aralamıştı, golden sonra bir tane de
net pozisyondan yararlanamadı yıldız
isim. 1-1’den sonra Benfica atakları yo-
ğunlaştı Cardozo’nun golüyle soyunma
odasın 2-1 yenik giden Fenerbahçe’yi bu
skor, finalist yapacaktı. İkinci yarıda ise
İstanbul’da başlayan şansızlıklar silsilesi,
tekrar vuku buldu, Selçuk ve Gökhan sa-
katlanarak oyundan çıkmak zorunda
kaldı. 66. Dakikada Cardozo attığı golle
Fenerbahçe’yi kupa dışına itti. Çok yak-
laşılan Amsterdam’daki final ne yazık
ki talihsizlikler sonucunda uçup gitti. 

AvrUPA’dA tArihi BAşArı
liGdE iStikrArSıZlık dErkEN
türkiyE kUPASı müZEmiZdEydi.
Avrupa’da tarihinin en şanlı yürüyü-

şünü gerçekleştiren Fenerbahçe ligde ise
istikrarsızlığın kelime anlamı olmuştu. 30.
Hafta oynanan Gençlerbirliği maçında alı-
nan 2-0’lık yenilgiyle lider Galatasaray’la
puan farkı yediye çıkmış, şampiyonluk
şansı mucizelere kalmıştı. İki hafta sonra
sarı lacivertliler İstanbul B.B’ye de üç
puan bırakınca Galatasaray şampiyonluk
turu attı. Şampiyonluk kaçırılmış olma-
sına rağmen Webo’nun 2 golüyle sarı kır-
mızılılar bitime bir hafta kala mağlup
edildi ve en azından bir teselli ikramiyesi
olmuş oldu. Türkiye Kupası’nda  mükem-
mel bir sezon geçiren Fenerbahçe 4.
Turda Pendikspor’u, 5. Turda Göztepe’yi
eleyerek gruplara kalmış, grup maçlarını
da lider tamamlayarak yarı finale yüksel-
mişti. Yarı finalde de Eskişehirspor’la hem
deplasmanda hem iç sahada 1-1 bera-
bere kalmış, penaltı vuruşları sonucunda
finalist olmuştu. Finaldeki rakipse Trab-
zonspor’du. Sow’un golüyle kazanan Fe-
nerbahçe üst üste iki kez Türkiye
Kupası’nı müzesine götürme şerefine nail
oldu.        

Sancılı başlayan sezon özellikle UEFA
Avrupa Ligi’ndeki başarıyla ve Türkiye
Kupası şampiyonluğuyla tescillenmişti.
Galatasaray’dan ligde 10 puan fark yen-
mesine rağmen diğer başarılar, bu olum-
suzluğu gölgelemişti. Sow tüm
kulvarlarda attığı 19 golle sezonun yıldızı
olmuştu. Bir sezonda oynanabilecek 64
maçın 63’ünü oynayan Fenerbahçe ula-
şılması güç bir rekora daha imza atmıştı

Süper FenerSüper FenerSüper Fener
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Cumhuriyet'in 100'üncü yılında mutlak
şampiyonluğu hedefleyen ve 2013-
2014 sezonundan bu yana ipi gö-

ğüsleyemeyen Fenerbahçe; Teknik
Direktörlüğe Portekizli Jorge Jesus'u ge-
tirirken; bonservisini aldığı Diego Rossi
ile birlikte 12 transfer yaptı... Transferin
son günlerine girilirken bazı yabancı fut-
bolcularla da yolların ayrılması gün-
demde...

Çalıştığı birçok kulüpte oyuncuların-
dan maksimum verim almayı hedefleyen
Teknik Direktör Jorge Jesus; tüm futbol-
cularına şans vermeye gayret etti...  Por-
tekizli çalıştırıcı özellikle hücum hattı
ve orta sahadaki farklı kurgularıyla
zaman zaman sorunlar yaşasa da
hırsı; ve liderlik duruşuyla alkış
aldı... Jorge Jesus'un gözlemledi-
ğimiz en büyük eksisi ise krizleri iyi
yönetememesi... Hem Kadı-
köy'deki Dinamo Kiev; hem de
deplasmandaki Konyaspor ma-
çında 10 kişi kalan sarı-lacivertli-
lerde Teknik Direktör Jorge Jesus
panik oldu ve sahada kayıplar ya-
şandı... Portekizli çalıştırıcının bu panik
havasını törpülemesi şart..  

Futbolcu kadrosuna gelirsek; yeni
transferlerden kaleci İrfan Can Eğribayat
ve geçtiğimiz sezon Beşiktaş'ta forma
giyen Michy Batshuayi'yi henüz izleye-
medik... Michy Batshuayi çok gol kaçırı-
yordu ancak Beşiktaş'ın geçen yılki orta
saha kurgusu da çok iyi değildi.. Kongo
asıllı Belçikalı'nın Fenerbahçe forma-
sıyla atacağı gollerle tribünleri ayağa kal-
dırması en büyük dileğimiz... 

2004'deki şampiyonluğu Fenerbah-
çe'ye getiren en önemli faktör o dönem
forma giyen Pierre van Hooijdonk'un an-
trenmanlar sonrası Samandıra'dan ayrıl-
mayıp 1 saat daha şut çalışması
yapmasıydı... Michy Batshuayi'ye de
bunu yapmasını tavsiye ediyorum.. 

Kaleci İrfan Can Eğribayat Altay Ba-

yındır'a iyi bir alternatif olacak gibi; ancak
yan toplarda kendisini geliştirmesi şart...

Stoperler Gustavo Henrique ve Luan
Peres beklentilerimin altında kaldılar..
Özellikle Luan Peres ikili mücadelelerde
çok top kaptırıyor ve saç baş yolduru-
yor... Jorge Jesus'la Flamengo'da sa-
dece 9 maça çıkabilmiş Gustavo
Henrique'nin neden transfer edildiğini de
anlayamadım.. 

Orta sahadaki Willian Arao; gönderi-
len Luiz Gustavo'nun tıpkısının aynısı...
Son Kayserispor maçında rakibin de
baskılı oynamamasından dolayı iyi gö-
züktü ancak Flamengo'da kendisiyle 45
maç çalışan Teknik Direktör Jorge Jesus
ona güveniyor... Bize de Portekizli ho-
caya inanmak düşüyor..

Sol bek Ezgjan Alioski Fenerbahçe
için iyi bir asker.. Attığı goller; mücadele-
ciliğiyle şu ana kadar iyi sinyaller verdi...
Slovacko maçında uzaktan 2 gol atan
Lincoln Henrique de sol kanatta değil;
orta sahada serbest adam olarak oy-
narsa daha verimli olur...

Bir dönem Galatasaray'dan hatırladı-
ğımız Emre Mor zayıf rakipler Kasım-
paşa ve Slovacko karşısında 1 gol 1
asistle oynayarak iyi sinyaller verdi.. Orta
sahada daha çok süre almalı... Armindo
Bruma ise şu ana kadar beklentileri kar-
şılayamadı...  Jorge Jesus'un ona süre
verip vermeyeceği merak konusu..

Kayserispor maçında birlikte kullanı-
lan golcüler Joao Pedro ve Joshua King
uyumlu gözüktüler...İkisi de golü arıyor;
kokluyorlar... Atılan iki gol de ustalık ko-
kuyordu.. Teknik Direktör Jorge Jesus;
Joshua King'den daha fazla verim almak
istiyorsa onu Diego Rossi ve Enner Va-
lencia'yla birlikte kullanmamalı... Zira
Joshua King Şampiyonlar Ligi'ndeki Di-
namo Kiev ve ligdeki Ümraniyespor
maçlarında kötü gözüktü... 

Fenerbahçe'deki en büyük sıkıntı
ise santrfor bölgesindeki oyuncu yı-
ğılması olacak... Enner Valencia;
Michy Batshuayi; Joshua King; Joao
Pedro ve Serdar Dursun formayı kapa-

bilmek için kıyasıya mücadele edecek-
ler...  

Dinamo Kiev'e Şampiyonlar Ligi'nde
elenen sarı-lacivertliler bu kez perşembe
günü Ukrayna temsilcisiyle bu kez UEFA
Avrupa Ligi'nde kozlarını paylaşacak..
Dnipro ve Zorya'dan 2 maçta 6 gol yiyen
Dinamo Kiev'de takımın belkemiği stoper
Denys Popov forma giyemeyecek.. Fe-
nerbahçe'nin oyunu kanatlara yıkarak
kaleci Georgiy Bushchan'ın yan top za-
aflarını değerlendirmesi ve rakibin yumu-
şak karnı stoper Oleksandr Syrota
üzerine oynaması gerekiyor...

Süper Lig'de Konyaspor ve Ümrani-
yespor'a 5 puan kaybeden sarı-lacivert-
liler bakalım Türkiye ve Avrupa
cephelerinde neler yapacak? Bu soru-
nun cevabını da Teknik Direktör Jorge
Jesus ve futbolcularına bırakalım...
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1994-1996 yılları arasında Fenerbahçe Yönetim Kurulu
Üyeliği görevinde bulunmuş, eski Fenerbahçeli futbolcu
ve 2415 sicil numaralı Fenerbahçe Yüksek Divan Kurulu

Üyesi Aydın Yelken'i kaybettik.
Futbola top toplayarak başlayan Aydın Yelken

kariyerine birçok başarı sığdırdı. Sol kanat forvet
ve sol açık pozisyonunda oynayan Aydın Yelken,
çıktığı 370 maçta rakip fileleri 81 kez sarsmıştır.

14 yaşında topla tanışan Yelken, ondan önce
de Mithatpaşa Stadı’nda futbol oynayan abilerine
top toplayıcılık yapıyordu.  Aydın Yelken kariy-
erinde beraber oynayacağı Recep Adanır’lara,
Lefter’lere, Naci’lere, Basri’lere top ata ata futbolcu
oldu.

Henüz 15 yaşındayken Fenerbahçe genç
takımına seçilen Aydın Yelken. O günleri bir röpor-
tajında şöyle anlatmıştı: ''Fenerbahçe genç
takımına 1954 senesinde Beyoğlu Ortaokulu’nda
okurken girdim. Seçmeler yapılıyordu. Reşat Erte
diye bir hoca vardı. Bizi oynarken görünce, ‘Sen
de gelsene seçmelere,’ dedi. Oraya gittiğimde bin
kişi vardı. O zaman öyleydi, çağırmışlar herkesi.
Elene, elene on altı kişi kaldık biz. Bu on altı kişinin
içinde Can Bartu, Birol Pekel, Mustafa Yürür,
Feriköylü İsmet,  Münacettin ve Erdinç, Çetin ile
ben vardım.'' Genellikle bizler o dönemde maçlara
dolmuşla gider gelirdik.

Karagümrük’te oynadığı sırada, Hayat der-
gisinde futbolcu portreleri kaleme alan Necdet
Erdem onun için şu satırları yazmıştı: “Oyun tarzı
telaşsız ve soğukkanlıdır. Top hakimiyeti fevkaladedir. Kendine
has driplingler yaparak kolaylıkla rakip futbolcuyu ekarte eder,
top götürür. Sol ayağıyla topu her pozisyonda istediği gibi kul-
lanır. Bilhassa bilek hareketleriyle adam geçmesi, nadir futbol-
cuda görülen vasıflardandır. Zekâsını kullanarak top oynar.
Aydın’ın markajı zordur. Top almak için ölü sahanın en müsait
boşluklarına kayar. Hücum esnasında rakip savunma arasında
sıkışıp kalmaz. Vücut yapısı: orta boylu, bacakları kavi, büstü
biraz incedir. Şutları gayet isabetlidir. Komple bir futbolcudur.
Futbolu sakin oynar.”

Fenerbahçe Altyapısından başlayan futbolculuk kariyerine
Karagümrük'e transfer olup 1963-1964 sezonu öncesinde
tekrar Fenerbahçe'ye gelmişti. Sarı lacivertlilere geldiği ilk

sene 17 golle gol krallığında 2. sırada kalmıştı. Gol
Krallığını da sadece 1 golle kaybetmişti.

Fenerbahçe’de üç sezon geçiren Aydın Yelken
bunların ilk ikisinde şampiyonluk mutluluğu yaşadı.

Lefter Küçükandonyadis, Can Bartu, Ogün Altı-
parmak, Ziya Şengül, Metin Oktay gibi futbolcularla
çeşitli seviye milli takımlarda ve aynı kulüplerde bir-
likte oynamıştır.

Aydın Yelken Milli takımla ilgili anılarını bir röpor-
tajında şöyle dile getirmişti : “Fenerbahçe’de oy-
narken Polonya maçı için milli takım seçimi oldu. O
zamanlar Taksim’de Sular İdaresinin üstünde ışıklı
panolarla haberler geçerdi. Milli takıma seçilenler
orada verilmişti. Arkadaşlara ‘Yahu nasıl olsa
seçilmişimdir,’ dedim. 38 kişinin içinde ben yoktum
ki Fenerbahçe’den 11 kişi seçilmişti. Ben devamlı
oynadığım halde yoktum. Fakat ‘Ben bu maçta oy-
nayacağım,’ dedim. ‘Nasıl olur, seçilmedin ki oy-
nayasın?’ diye sordular. Takımda yaptığım idman
yetmiyordu, bir sabah yağmurlu bir havada koşuy-
ordum. O zaman milli takımı seçen üçlü bir komite
vardı: Doğan Koloğlu, Saim Kaur, Bülent Eken.
Önümde bir araba durdu, onlar. ‘Ne yapıyorsun?’
diye sordular. ‘Milli maça hazırlanıyorum,’ dedim.
‘Sen kadroda yoksun,’ dedikleri zaman alacaksınız
diye karşılık verdim. Gerçekten alındım kadroya.
Tesadüfen 2-1 yendik ve golleri Metin Oktay’la bir-

likte ben attım.”
Merhum Aydın Yelken’in cenazesini merhumun ailesinin

yanı sıra, yakınları, sevenleri ve eski futbolcu arkadaşları ebe-
diyete uğurladı.

Bizler de merhuma Allah’tan rahmet; kederli ailesi, yakınları
ve camiamıza başsağlığı dileriz.ç

asında rakip savunma arasında
rta boylu, bacakları kavi, büstü
betlidir. Komple bir futbolcudur.

ş ğ ğ
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Dilovası Makine İhtisas ve İmes Organize Sanayii Bölgesi’nin 

ilk ve tek
Kataforez Kaplama yapan tesisiyiz.

Sektöre katkı sağlayacak teknolojik laboratuvarımızla ve tedarikçimiz Boysis ile birlikte 
devreye alacağımız tesisimizle Mart 2021’de üretime başlıyoruz...

Let’s Coat the World Together
Dünyayı Birlikte Kaplayalım

+90 216 906 10 10+
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Fenerbahçe elindekini kaçırdı, Trab-
zonspor kaptı.
Fenerbahçe'nin Maxi

Gomez'i alacağını sağır
sultan bile duydu. Ahmet
Ağaoğlu "Bilmiyorduk"
dedi. Ağaoğlu yalan söy-
lüyor. Ali Koç da "Jesus
istemedi" diyor. O da
yalan. 

Beşiktaş'ı Avru-
pa'dan eden ve siyah-
beyazlı tribünlere

saç-baş yolduran Batshuayi alındı.
Belki gurur yapar da
oynar. Yararlı da olabilir.
Ama Fenerbahçe'nin
golcüsü olması zor. İn-
şallah yanılırım.

Ama kenarda ihtiyaç
olduğu oyuncuyu 90. da-
kikada oyuna sokan bir
teknik adam da var. Ra-
kiplerden önce ona ted-
bir alınmalı. Etik değil. 

Bir doğum günümü daha geride bıraktım.Kut-
lama mesajları bini geçti. hepsine teşekkür-

ler.
Voleybola verdiğim 50 yıl

hizmet sonunda çok anlamlı
mesajlar da geldi. 

Yaptığı yanlışları eleştir-
diğim için "Cengiz Tokgöz'ü
sildim" diyen ve spor baka-
nının dışladığı federasyo-
nun siyasi başkanına
rağmen,  eski milli voley-
bolcu İlker  Çeteci'den
gelen mesaj yanda:

Cengiz
TOKGÖZ
Mayın Tarlası

Vefalılar Unutmuyor

Ağaoğlu Yalan Söylüyor

Başkan Ali Koç' ko-
nuştu: "Weghorst

hocamızın profiline
uymadı. Maxi Gomez
için "Uymaz" dedi.
Trabzonspor'un Go-
mez'i bizim elimiz-
den aldığı konusu
onların 8 şampiyon-
luğu ne kadar ger-
çek ise o kadar

doğru.Biz bir şeyi ka-
faya koyarsak, başka kimse onu kattiyen
alamaz.Lig yine sıkıntılı hakem kararları ile
başladı."

Her gün okuduğum Sözcü Ga-
zetesi bir öneri getirmiş ve

"Cumhuriyetin 100. yılında
futbol sezonunun adı Mustafa
Kemal Atatürk olsun" demiş. 

Teklif güzel de Mustafa
Kemal Atatürk solda olmalı idi.

Teklif Güzel de

Fenerbahçe'den çok isim geldi geçti. Tunç
Mehmet Tuncel ile Mehmet Topal da bunlar-

dan sadece ikisi.
Mehmet Topal, başka kulüplerde futboluna

devam ederken, Mehmet Tuncel 40 yıl sarı-laci-
vertli renklere hizmet etti. 

Sessiz sedasız kendini emekliye ayıran Meh-
met Tuncel'e  kulübün teşekkürü oldu mu

bilemiyorum. Ama yarım asıra yakla-
şan meslek hayatımda gördüğüm

en saygılı ve çok iyi bir Fener-
bahçeli olan Mehmet Tunç'a te-
şekkür de yetmez. Mehmet
Topal ise gönlümüzde yardım-
severliği ile hatırlanacak.

İki Mehmet'e de teşekkürler.

Kestirme yol hala yaptırılmadı

Kulüpler Birliği oyuncu yetiştirilmek üzere gün-
deme getirilen Rezerv Lig'in iptali için fede-

rasyona başvurdu.
14 yabancılı ligde Türk Çocukları nerede

forma bulacak. Bu bir kere yanlış. Sahada 8 ya-
bancı ve 3 Türk. Yanlış buradan başlıyor. Fut-
bolun beşiği İngiltere Rezerv Lig'den vazgeçti.

80'li yıllarda A takımı maçlarından önce aynı
stad ve seyirci önünde genç maçları oynanırdı.
Geleceğin topçuları oradan yetişirdi. Türk Fut-
bolu için daha olumlu bir organizasyondu.

Yine eskiden çok güzel bir Türkiye Spor Ya-
zarları (TSYD) turnuvaları yapılırdı. Bu turnuva-
lar lig öncesinde hem takımlara, hem de
TSYD'ye iyi bir gelir sağlardı. Daha da önemlisi
gençler kalabalık tribünler önünde heyecan ya-
şardı.Rezerv Lig kaldırılmalı, TSYD Kupası
maçları yeniden oynanmalı.

“8 şampiyonlukları 
ne kadar 

gerçekse”

TSYD Kupası ve Rezerv Lig

Şükrü Saraçoğlu Stadı ile Gar arasındaki kes-
tirme yol için yönetim bir şey yapamadı.
Özel mülk olouğu belli olan kestirme

yolda her maç sonrası birçok sakatlıklar
oluyor. Hele karda, kışda daha çok sa-
katlıklar olacak. Bir yığın şikayete rağ-
men, Kadıköy belediyesi olayın içine
çekilemedi. Yapılacak şey basit. Yol
kenarına merdiven yapılacak. Yazık.

hiz
m

diğ
sil
nı
nu
ra
bo
ge

Mehmetlere Teşekkürler

21.45'te 
Maç mı Olur?

Bu Fenerbahçe'ye ceza
mı, seyirciye işkence mi?

Artık yaz da geçti.
Bu 21.45 saçmalı-
ğına son verilmeli.
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Ülkemizde “Giderlerse gitsin-
ler” hakaretine uğrayan sağ-

lık mensuplarını İtalya baş
tacı yapıyor.

İTALYA hükümeti,
salgında verdikleri
emeği onurlandır-
mak için sağlık çalı-
şanları adına hatıra
parası basma kararı
aldı.Arkasında bir
kadın ve bir erkek
doktorun resmedildiği ve
“Grazie” (Teşekkürler)

yazan 2 Euro’luk madeni para-
lardan 3 milyon adet basılacağı

öğrenildi. İtalyan vatan-
daşları ise bunun ye-

rine sağlıkçıların
özlük haklarının
iyileştirilmesi ge-
rektiğini savundu. 

Ülkede salgı-
nın başından bu

yana 260 doktor
ve 49 hemşire ko-

ronavirüs nedeniyle
hayatını kaybetti.

Doktorlar Orada Baş Tacı

Rahmetli şarkıcı Metin Ersoy'un "Ah o gemide ben de olsaydım,
açık denizlere yol alsaydım" diye bir şarkısı vardı.
Ah keşke olsaydık. Bize bu ülkeyi bırakanları saygı ve rah-

metle anıyoruz.

İşte Bizim Gemimiz

Kral'dan 
Siyasi Sözler

saha dışından...

Fenerbahçe'nin 103 gollü
sezonunun önemli ismi

Hasan Vezir, siyabette "Hepi-
miz aynı gemideyiz" tartışma-
sına  "Ben aynı gemide
değilim. Beh, Bandırma Ge-
misi'ndeyim" diye karşılık
verdi.

AY
IN

 G
ÜZ

EL
İ

Futbolun vazgeçilmez malzemesi  top.
Kulüplere gönül verenlerin "Gol"olduğunda
en sevdikleri top.

Ancak, bazı kimseler top sevmiyor.
Yeni yasaya göre soyadı değiştirili-

yor.
Bugüne kadar 300 bine yakın kişi so-

yadını değiştirmiş. En çok değiştirilen so-
yadı da TOP.

Top'un yanısıra soyadı değiştirilenler
Koyun, Dana, Karpuz, Armut, Davul, Kara-
baş, Çürük, Çıplak, Azgın ve Kıllı olmuş.

Bu Top Başka
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Bedri Baykam’ın dört farklı serisini kapsayan “Metamorfoz”
başlıklı kişisel sergi, bizi akışkanlığını koruyan, sanki hemen

oracıkta, demin kurumaya bırakılmış eserleriyle baş başa bıra-
kıyor. 

“Kayıp Eşyalar Atöl-
yesi” serisinde anılarını,
atölyesinin DNA’sını bizlerle
paylaşan Baykam, “Hala
Islak” isimli büyük boyutlu
soyut serisi ile de bir tual-
den diğerine doğru akan
enerjiyi bizlere hissettiriyor.
Köklerinden gelen risk, he-
yecan ve devrimcilik vurgu-
sunu yine tuallerine
aktardığı “BeatKuşağı

Graffitileri” serisi ile zaman faktörünü temel alan lentiküler “4D”
çalışmaları arasındaki dialog da serginin içeriğini destekliyor.

Sanatçı, tüm bunları “zamana karşı” gerçekleşen bitmeyen
yaratıcı çarpışmalar çerçevesinde, adeta içine girdiği çapraz dal-
galardan beslenerek gerçekleştiriyor, bize ise Baykam’ın dalga-
larıyla sörf yapmak kalıyor!

Baykam’ın birbirinden farklı, ancak kılık değiştirerek, aynı öz-
gürlükçü çizgide kalan serilerini bir arada görmemizi sağlayan
ve ilk defa sergilenecek birçok eseri de içeren “Metamorfoz”
sergisi, sanatçının sürekli değişim mottosu ve risk faktörü ile
nasıl iç içe yaşadığını, bize bir kez daha kanıtlamış oluyor.

Bodrum Yacht Kulüp’te açılan ser-
giye sanata değer veren Bodrum Bele-
diye Başkanı Ahmet Aras ile
marinanın ve Merqez  Art’ın kurucu
başkanı Şenkar Öztüzün katıldı.

GÜNDEM

KATKIDA BULUNANLAR
Bedri Baykam, Cemil Turan, 
Numan Atay, Barış Özkan, 

Özgün Mert, Harun Ata, Tansu Sarı,
Deniz Derinsu, Ali Can

BASKI
Zeynel Abidin AKKOÇ  

Acıbadem Copy Center  Acıbadem
Cad. Ekşioğlu Sitesi No:144/B1

Kadıköy/İstanbul  Tel: 0216 340 36 30

Yerel- Süreli - Aylık Yayınlanır                                                                                                                              
Bu gazete basın meslek ilkelerine uymakta olup Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı izniyle

yayınlanmaktadır  Yayınlanan ilan ve yazıların sorumluluğu sahiplerine aittir.  

ANKARA
Harun ATA

Sinan Caddesi No: 28/6 DİKMEN
Tel: 0312 230 1907

İZMİR
Aykut OKTAR

fener1907@hotmail.com.tr
İSVİÇRE 

Ümit DÜZGÜN                                          
Badstr.3 5722 Graenichen Schweiz

duzgunumit@hotmail.com                                                               
Tel: 0041 76 322 45 16

ABD
Hakan SAYIN

9101 East Bay Harbor Drv. Unit 105
Bay Harbor Islands FL 33154 

Tel: +1(305) 467 09 91

AVUSTURYA
Nuri ATARLAR. 

BREMENMAHD 16/41 6850 
DORNBIRN/AVUSTURYA
Tel:0043.681.815.987.98.
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İmtiyaz Sahibi 
Atila BARTIN

Yayın Kurulu Başkanı
Cengiz TOKGÖZ

Reklam
info@legendfutbol.com

Tel. 0551 292 1907
Yönetim Yeri:

Legend Futbol, İçerenköy Mah.Topçu İbrahim Sk.
No. 7/5 Ataşehir/İstanbul
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Süper FenerS

Genel Yayın Yönetmeni
Uğur ÖZKAN

Yazı İşleri Müdürü
Yalçın TÜRK

Bedri Baykam, meRQez Art’ta 
Bodrumlu sanatseverlerle buluştu!

Atletlerimizden 
iki madalya

Yüzmede Tarihi Başarı

EYLÜL 2022

30 Balıkesir’de yapılan İsmail
Akçay Yol Koşusu’nda

Fenerbahçeli atletlerden
Özlem Kaya Alıcı birinci,
Derya Kunur da üçüncü

oldu.

Peru'nun Lima kentinde düzenlenen
Dünya Gençler Yüzme Şampiyonası’nda
milli forma altında mücadele eden Sanberk
Yiğit Oktar, bir ilke imza attı. Milli
yüzücümüz Oktar, erkekler 200 metre
karışık mesafesindeki 1:59.89'luk derece-
siyle Dünya Gençler Şampiyonu olarak
altın madalya kazandı. 18 yaşındaki genç
sporcumuz böylece kulüp tarihimizde
yüzme branşında dünya gençlerde ilk
madalyamızı kazandırmış oldu. 
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